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شــهرداری ورزنه در نظر دارد مناقصه عمومی مرحله اول–  نوبت اول موضوع اجرای عملیات خاکبرداری اراضی نهضت ملی مسکن واقع در شهر ورزنه به 

مساحت حدود 51 هکتار اراضی به شماره سیستمی ۲۰۰۳۰۹۳۷۳۹۰۰۰۰۰۵ را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به شرح ذیل برگزار نماید.
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 

www.setadiran.ir انجام خواهد شد.
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان 

امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
- تاریخ انتشار فراخوان: 1403/11/14

- مهلت دریافت اسناد فراخوان: 1403/11/25
- مهلت ارسال پیشنهادات: 1403/12/05
- زمان بازگشایی پاکت ها: 1403/12/05

- نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه: مبلغ 5/258/000/000 ریال به صورت ضمانت نامه بانکی یا فیش نقدی نزد بانک ملی و تحویل اصل ضمانت نامه 
یا فیش واریزی به دبیرخانه حراست شهرداری تا ساعت 13:00 مورخ 1403/12/05

- آدرس شهرداری: استان اصفهان– شهرستان ورزنه– میدان شهرداری– شهرداری ورزنه     کد پستی: 8375166571
تلفن شهرداری:  031-46482220 

 مدیــرکل فرهنــگ و ارشــاد اســامی اســتان اصفهان در نشســت خبــری با 
اصحاب رسانه که به مناسبت پانزدهمین جشنواره فیلم فجر اصفهان برگزارشد به 

سئوالات خبرنگاران پاسخ داد.  
سید مهدی ســیدین نیا گفت: پروژه عظیم شــهر هنر برای اولین بار در جهان و در 
نصف جهان ایده پردازی شده است. این طرح قابلیت جذب 20 میلیون توریست و 
ایجاد 30 هزار شغل را دارد. مجموعه های دانشگاهی، مدارس هنر و هنرستان ها و 
مؤسسات آموزشی در این مکان تجمیع می شوند. این پروژه در حدود 800 هکتار با 
ارزش 75 هزار میلیارد تومان در حال پیگیری است. امیدواریم این پروژه منشأ تحول 
در فرهنگ و هنر و تمدن سازی اصفهان باشد. وی افزود: چهار پژوهش بزرگ روی 
این پروژه انجام شده است، از جمله مطالعات نظری و امکان سنجی، مفاهیم نظری، 
شــهر کودک و بخش نرم افزاری آن که شــامل 300 طرح نرم افزاری می شود. این 
پروژه با همکاری استانداری اصفهان پیگیری می شود. این شهر بر اساس معماری 
ایرانی اسامی ساخته خواهد شد که با حضور بزرگان اهل هنر و معماران بزرگ ان 
شاءا... اجرا خواهد شــد که در نوع خود بی نظیر اســت. مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسامی استان اصفهان از رشد سینما های این استان تا  100 عدد خبر داد و تأکید کرد: 
افتتاح مجتمع باغ گلدسته با 8 سینما در دست اجرا است. چند سینمای دیگر نیز در 
آینده افتتاح خواهد شد، از جمله سینمای شهر رؤیاها. امروز در استان اصفهان 46 
سینما وجود دارد و به زودی به 100 سالن سینما خواهد رسید که نشان دهنده رشد 
قابل توجه است. وی ادامه داد: 11 سینما برای مزایده از سال گذشته آماده شده اند 
و آوردن بخش خصوصی برای سرمایه گذاری در دست اقدام است. تجهیزات آماده 
است، اما تغییرات مدیریتی، مزایده ها را کند کرده است. سینما فاورجان به زودی 
افتتاح می شود و طراحی سینمای فرهنگ خمینی شهر برای تبدیل به سه سینما 
انجام شده است. سینما فرشچیان نیز که قباً اجاره داده شده بود به دستور وزیر به 
اداره کل ارشاد و فرهنگ اسامی اصفهان بازگردانده می شود. سیدین نیا در پاسخ 
به سئوالی درباره بر کند بودن اصاحات در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی استان 
اصفهان، توضیح داد: فعالیت های اداره کل ارشاد کند است و تغییر دولت باعث تأخیر 
در کارها شده است. تعهد و تمرکز من همیشه نسبت به کارهای زیربنایی و ریشه ای 
در حوزه فرهنگ و هنر بوده است و این امر بنا به فرموده حضرت آقا است که فرمودند 
در کار های فرهنگی ویترینی عمل نکنید. وی رایزنی برای افزایش بودجه ده برابری 
را کاری آرام و بی هیاهو دانست و گفت: بودجه عمرانی سال گذشته 5 میلیارد تومان 
بود و امســال بیش از 50 میلیارد تومان بودجه عمرانی در نظر گرفته شده است که 
نشــان دهنده افزایش ده برابری است. مرمت هنرســتان هنرهای زیبا بالغ بر 15 
میلیارد تومان هزینه دارد که 10 میلیارد آن پیش بینی شده است و مرمت آن از سال 
آینده آغاز می شود. سیدین نیا تصریح کرد: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی استان 
اصفهان 8 پروژه ناتمام دارد که پروژه شهرستان ها هم جزو آنهاست. طرح تالار بزرگ 
شهر در شهید کشوری یک پروژه نیمه تمام است که 500 میلیارد تومان سرمایه لازم 

دارد و با حضور وزیر ان شاءا... تکلیف آن مشخص خواهد شد. 
مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اســامی در پاسخ به ســئوالی در خصوص مؤسسات 
فرهنگی و اصحاب رسانه گفت: در حوزه مؤسســات فرهنگی و اصحاب رسانه نیز 
اتفاق خوبی خواهد افتاد و اعتبار مناســبی برای این کار در نظر گرفته شده است. 
در آسیب های اجتماعی و مســائل فرهنگی نیز طرحی قوی رونمایی خواهد شد 
که ظرفیت های فرهنگی و هنری اســتان را به کار می گیرد و همــه مردم بهره مند 
می شــوند. امروز در اســتان 260 کتابخانه وجود دارد اما بهره بــرداری کامل از این 

ظرفیت ها نشــده که اصاحات برای آن در نظر گرفته شده اســت. سیدین نیا از 
سرگیری جلسات با حضور استاندار جدید در سه ماهه اخیر خبرداد و گفت: شورای 
فرهنگ عمومی هماهنگی فرهنگی و نظم ساختاری را تعیین می کند و اساس آن 
مهندسی فرهنگی است. تشکیل کمیته ها در دست اقدام است و مصوبات خوبی 
در همین سه ماه تصویب شده است. وی با بیان اینکه شورای فرهنگ عمومی در 
شهرستان ها ملزم به اجرای مصوبات این شــورا از نظر قانونی هستند، گفت: این 
گامی جدید در سامان بخشی به سمفونی فرهنگی است. شورای فرهنگ عمومی 
رکن اصلی در تحول و هماهنگی فرهنگی اســت و به سرعت به جلو پیش می رود. 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسامی استان اصفهان در ادامه نشست خبری و در پاسخ 
به سئوالات سینمایی گفت: اصفهان در تولید فیلم های سینمایی به دلیل نهادینه 
نشدن فرهنگ فیلم سازی ضعیف است. سرمایه گذاری جدی در فیلم سازی توسط 
بخش های خصوصی، نیمه خصوصی، دولتی و شــهرداری ها انجام نشده است. 
با تولید حداقل 20 فیلم ســینمایی در اصفهان، امکان برگزاری جشنواره مستقل 
وجود دارد. هنرمندان اصفهانی نیز باید فعالیت های خود را تقویت کنند. وی افزود: 
فیلم سازی در اصفهان به دلیل ریسک  در سرمایه گذاری و بازگشت سرمایه کمتر 
پذیرفته می شود و قوانین نیز مانع این امر می شــوند. برای تقویت فرهنگ تولید 
فیلم، همه بخش ها از جمله بخش خصوصی، دولتی، عمومی و شهرداری ها باید در 
خدمات رسانه ای سرمایه گذاری کنند. هزینه تولید یک فیلم سینمایی معمولی بین 
30 تا 50 میلیارد تومان است. شرایط اصفهان برای سرمایه گذاری مناسب است؛ اما 
ریسک پذیری سرمایه گذار پایین است. وی با ابراز تأسف از نبود سرمایه گذار اصفهانی 
در فیلم ســازی گفت: به عنوان مثال فیلمنامه »قصه ابراهیم« از شهدای اصفهان، 
آماده بود، ولی سازمان فارابی و مجموعه های مرتبط در اصفهان قدمی برنداشتند. 
همچنین توافقاتی در استانداری نیز انجام شد اما عملی نشد و این ها تنها بخشی از 

چالش های فیلم سازی در اصفهان هستند. 
سیدین نیا افزود: فیلم ســازی در اصفهان به دلیل ریســک های سرمایه گذاری و 
بازگشت سرمایه کمتر پذیرفته می شــود و قوانین نیز مانع این امر می شوند. برای 
تقویت فرهنگ تولید فیلم، همه بخش ها از جمله بخش خصوصی، دولتی، عمومی 
و شهرداری ها باید در خدمات رســانه ای ســرمایه گذاری کنند. هزینه تولید یک 
فیلم ســینمایی معمولی بین 30 تا 50 میلیارد تومان است. شرایط اصفهان برای 
سرمایه گذاری مناسب است، اما ریسک پذیری سرمایه گذار پایین است. مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسامی استان اصفهان در خصوص پانزدهمین جشنواره فیلم فجر 
در اصفهان بیان کرد: سالن ها و سانس ها توسط تهران و دبیرخانه جشنواره تعیین 
شده اند و اســتان ها نمی توانند جدول اکران را تغییر دهند. رضایت تهیه کننده در 
اکران فیلم ها مهم است. کمتر از ده استان مجوز اختصاصی سالن ها را در جشنواره 
فجر دریافت کرده اند و اصفهان به علت وضعیت سینمایی خود، سه سالن دریافت 
کرده است. جشنواره فجر از لحاظ مخاطب و نظرات فضای مجازی و رسانه ها مورد 
اســتقبال قرار می گیرد و فیلم هایی که در تهران، موفق به جذب مخاطب شوند، در 
استان ها نیز با استقبال مواجه می شوند. وی ادامه داد: حضور عوامل فیلم به دعوت 
سینما ها و در سالن های ساحل، فلسطین، ســپاهان، مجموعه سالن های حوزه 
هنری و سیتی ســنتر در روز اول اکران عمومی اتفاق می افتد. ســیدین نیا ضمن 
قدردانی از حضور اصحاب رسانه، از نشست خبری مسکن خبرنگاران که به زودی با 
حضور استاندار و مدیرکل مسکن شهرسازی به منظور ارائه گزارش آخرین اقدامات 

و برنامه ها برگزار می شود، خبر داد.

 در نشست خبری مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان مطرح شد؛

جذب ۲۰ میلیون توریست به نصف جهان با اجرای »شهر هنر« برای اولین بار در جهان

زاینده رود را دنبال کنید
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وزیرمیراثفرهنگی،گردشگریوصنایعدستی:

اصفهان می تواند بسیاری از مشکلات اقتصادی کشور را حل کند

۶

4

۷

وضعیت آب در کل استان به شرایط بحرانی 
نزدیک شده است

 ۲ گنبد مسجد شیخ لطف ا... و جامع عباسی به 
افتضاح مرمتی کشور تبدیل شده اند

وضعیت جمعیت در اردستان به بحران 
تبدیل شده است

جذب ۲۰ میلیون توریست به نصف جهان با 
اجرای »شهر هنر« برای اولین بار در جهان

رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان:
بازار طلای اصفهان با رکود مواجه شده است

2 ۱ ۳

پروژه عظیم شــهر هنر بــرای اولیــن بار در جهــان و در 
نصف جهان ایده پردازی شــده اســت. این طرح قابلیت 

جذب 20 میلیون توریست و ایجاد 30 هزار شغل را دارد.

 وضعیــت جمعیت در اردســتان به بحران جــدی تبدیل 
شــده اســت و اردســتان در بخش فرزندآوری و پیری 

جمعیت وضعیت خوبی ندارد.

۵

۵

 معاون رئیس جمهور در مراسم رونمایی از
 ۴ دستاورد هسته ای در اصفهان عنوان کرد:

 می خواهیم ایران را 
به قطب هسته ای دنیا 

تبدیل کنیم

ذوب آهنِ ربیعی سزاوار باخت نبود اما؛
گاندوها برای برتری به خون 
تازه در فاز هجومی نیاز دارند

طلسم شکست ناپذیری ذوب آهن پس 
از8 هفته در لیگ برتر شکســت؛ البته در 
برابر یکی از غول های لیگ! باید بر ادعای 
سرمربی جوان گاندوها صحه گذاشت که 

سبزپوشان اصفهانی...

 تعلل در ثبت مسجد کازرونی اصفهان 
 در فهرست میراث ملی 

  آخرین خبر از مسجدی که با چنگال لودر  زخمی شد 

هـر
: م

س
عک

فرارسیدن سالروز میلاد حضرت علی اکبر)ع( و پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی  مبارک باد
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میزبانی فریدونشهر از دومین اجلاسیه نماز دانش آموزی
دومین اجلاسیه نماز دانش آموزی شهرستان فریدونشهر با حضور بیش از ۲۰۰ دانش آموز در شهر برف 
انبار برگزار و از فعالان این فریضه دینی تجلیل شــد. به گزارش خبرگزاری صداوسیما، حجت الاسلام 
ابراهیم رنجبر، دبیر ستاد اقامه نماز استان با بیان اینکه هر ساله در سطح شهرستان های استان اجلاسیه 
نمازبرگزار می شود، افزود: در مدارس مسابقاتی با موضوع نماز در بخش های کتابخوانی، مقاله نویسی، 
نقاشی، شعر و داستان نویسی برگزار و در اجلاسیه نماز از صاحبان آثار ممتاز تجلیل می شود. مدیر آموزش 
وپرورش شهرستان فریدونشهر هم با اشاره به برگزاری نماز جماعت در تمام مدارس این شهرستان گفت: 
۲۵ طلبه و روحانی برای اقامه نماز جماعت در مدارس با آموزش و پرورش همکاری می کنند و در بقیه 
مدارس نیز نماز جماعت با پیش نمازی معلمان یا مربیان پرورشی در قالب طرح امین اقامه می شود. 
سید امین انوری افزود: معرفی الگو های موفق نماز، ایجادانگیزه و رغبت در میان دانش آموزان برای اقامه 
نمازوترویج و نهادینه کردن فرهنگ نماز در مدارس از مهمترین اهداف برگزاری اجلاسیه های نمازاست.

برپایی نمایشگاه صنایع دستی و تولیدات خانگی در چادگان به 
مناسبت دهه فجر

رئیس میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان چادگان گفت: نمایشگاه صنایع دستی و 
تولیدات خانگی در شهرستان چادگان به همت میراث فرهنگی ، فرمانداری و فنی و حرفه ای شهرستان 
چادگان و با هدف عرضه محصولات به همشهریان و حمایت از هنر و تولیدات خانگی بانوان به مناسبت 
ایام ا... دهه فجر برپا شــده اســت. غلامعلی صفری در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: این نمایشگاه 
شامل تولیدات خانگی، محصولات خشکبار، خیاطی و دوخت لباس های محلی، چرم دوزی، خراطی، 
پیکرتراشی و فیروزه کوبی است. وی افزود: کمک هایی به هنرمندان صنایع دستی در شهرستان انجام 
شده که از جمله آن ها پرداخت تسهیلات به صورت مستقل و پشتیبان بوده که توسط دستگاه های مربوطه 
مانند میراث فرهنگی، اداره صمت و اداره کار پرداخت شده است. صفری گفت: کسانی که مدرک فنی و 
حرفه ای و مدرک میراث فرهنگی در یک رشته مشترک داشته باشند، می توانند از بیمه هنرمندان صنایع 
دستی بهره مند شوند. وی گفت: برای این هنرمندان غرفه های ثابتی در دهکده تفریحی زاینده رود اجاره 
کردیم که بتوانند محصولات خود را به میهمانان و گردشــگران عرضه کنند و در ایام مختلفی مانند دهه 
فجر نمایشگاه هایی برپا می کنیم. هدف از برپایی این نمایشگاه ها عرضه محصولات به همشهریان و 
گردشگران و حمایت از هنر و تولیدات خانگی بانوان اســت. صفری افزود: کسانی که تولیدات صنایع 
دستی دارند، هنرمند هستند و بسیاری از افرادی که در این زمینه فعالیت دارند و به ویژه بانوان با تولیدات 
خانگی و صنایع دستی که در رشته های مختلفی در شهرستان فعالیت دارند، با فروش آن ها می توانند 
این هنر را رونق و گسترش دهند و در کنار آن با فروش این صنایع می توانند سود مناسبی به دست آورند.

کشف ۱۹ کیلوگرم مواد مخدر و دستگیری ۲۵ نفر در گلپایگان
فرمانده انتظامی گلپایگان با اشــاره به اجرای طرح ضربتی آرامش و دســتگیری ۲۵ نفر از معتادان و 
خرده فروشان مواد مخدر اظهار کرد: در این طرح، مأموران انتظامی موفق به کشف ۱۹ کیلو و ۶۵۴ گرم انواع 
مواد مخدر شدند. به گزارش »مهر«، سرهنگ علی اصغر محمدی با اشاره به جزئیات این عملیات گفت: 
طرح آرامش به مدت ۷۲ ساعت و با هماهنگی مرجع قضایی در سطح شهرستان گلپایگان اجرا شد. در 
جریان این طرح، مأموران انتظامی با اقدامات هوشمندانه پلیسی موفق به دستگیری ۱۵ خرده فروش 
مواد مخدر و جمع آوری ۱۰ معتاد متجاهر شدند. فرمانده انتظامی گلپایگان افزود: در این عملیات، یک 
دستگاه خودروی ۲۰۶ متعلق به یکی از توزیع کنندگان توقیف شد و تمامی متهمان به مرجع قضایی تحویل 
داده شدند. همچنین، معتادان متجاهر برای درمان و بازپروری به کمپ های ترک اعتیاد اجباری معرفی 
شدند. سرهنگ محمدی با اشاره به افزایش چشمگیر کشفیات مواد مخدر در سال جاری گفت: از ابتدای 
 ســال تاکنون بیش از ۲۳۹ کیلوگرم انواع مواد مخدر در گلپایگان کشف شده که نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته ۱۲۵ درصد افزایش داشته است.  

فرماندار ویژه کاشان:

کاشان سرشار از ظرفیت های فرهنگی، اقتصادی و نخبگانی است 
فرماندار ویژه کاشان گفت: کاشان سرشار از ظرفیت های فرهنگی و اقتصادی و نخبگانی است که هر کدام در نوع 
خود بی نظیر و زبان زد خاص و عام است. مجتبی راعی در گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« با اشاره به اینکه این جهان 
شهر تاریخی مقصد اصلی گردشگران و مسافران محسوب می شود، اظهار کرد: باغ فین کاشان رتبه نخست بازدید 
گردشگران به شمار می آید لذا تقویت و توسعه زیر ساخت های گردشگری از ضروری ترین پروژه های این شهر به 
حساب می آید. وی گفت: بهره برداری از سه اقامتگاه سنتی آقاحسینی واقع در خیابان علوی دارای ۴۰ اتاق و ۸۰ 
تخت بوده که توسط بخش خصوصی ساخته شده است، اقامتگاه سنتی ایوان و افتتاح اقامتگاه سنتی بالابان از 

دیگر طرح های عمرانی گردشگری فرهنگی شهرستان کاشان است که در این ایام به بهره برداری رسید.

رابطه معناداری بین گسترش زیرساخت های گردشگری با مرمت بناهای تاریخی وجود دارد
راعی با بیان اینکه برای این ســه اقامتگاه بیش از ۹۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است، افزود: این سه اقامتگاه 
بالغ بر ۱۲۰ تخت به گردشگری این شهر اضافه کرد. وی اظهار کرد: یکی از اقدامات خوبی که در کاشان انجام شد، 
بهره برداری از بناهای تاریخی است، بناهای تاریخی هرکدام یک عنصر جذاب برای جذب گردشگر است و رابطه 
معناداری بین گسترش زیرساخت های گردشــگری با مرمت بناهای تاریخی وجود دارد. فرماندار ویژه کاشان 
تصریح کرد: باید از همه کسانی که برای بازسازی و مرمت بناهای تاریخی تلاش می کنند، تجلیل کنیم. وی افزود: 
میراث کاشان در جهان زبانزد است، هم مکان زیبایی برای گردشگری گردشگران است و هم در حوزه معماری، 

هنر و صنایع دستی ظرفیت های بی نظیری دارد.

بهره برداری از ساختمان اداری بیمه سلامت
راعی ساختمان اداری بیمه سلامت در ۵ طبقه با زیر بنای ۱۳۸۰ متر مربع با اعتباری بالغ بر ۱۵۰ میلیارد ریال را یکی 
دیگر از طرح هایی عنوان کرد که در ایام ا... دهه فجر بهره برداری شد. وی افزود: در حال حاضر ۱۲۴ هزار نفر بیمه 
شده شمال استان اصفهان زیر نظر این اداره هستند و تا کنون ۷۹۰۰ نفر بیمار خاص نشان دار شده اند.  فرماندار 
ویژه کاشان آیین بهره برداری از مؤسسه باران امید را یادآور شد و گفت: این مؤسسه برای فرزندان بدسرپرست 
و بی سرپرست دیده شده است که با مساحت ۲۵۰ متر مربع و اعتبار ۵۱ میلیارد ریال با ظرفیت ۱۵ نفر به همت 
خیرین منطقه بهره برداری شد. راعی آیین کلنگ زنی ساختمان دهیاری روستای اسحاق آباد با مساحت ۲۴۰ 
متر مربع و اعتبار ۱۵ میلیارد ریال و افتتاح ساختمان دهیاری روستای سار با مساحت ۱۲۵ متر مربع اعتبار ۱۴ 
میلیارد ریال را یکی دیگر از طرح های ایام ا... دهه فجر عنوان کرد که در تسهیل گری امور روستایی تأثیر گذار است.

بهره برداری از گلخانه فلفل دلمه ای در روستای برزآباد
به گفته فرماندار ویژه کاشان در راستای امنیت غذایی و توسعه کشاورزی منطقه و مهاجرت معکوس بهره برداری 
از گلخانه فلفل دلمه ای در روستای برزآباد با مســاحت ۴.۵ هکتار و اعتبار ۷۰ میلیارد ریال توانسته است زمینه 

اشتغال ۱۰ نفر را فراهم کند.
وی با اشاره به همت بلند مردمان این روستا خاطر نشان کرد: این روستا ۹ واحد گلخانه دارد که سالانه ۲۵۰ تن 
محصولات گلخانه ای را به کشورهای دیگر صادر می کنند. راعی تأکید کرد: با بهره برداری از این گلخانه ۴۳ گلخانه 
در کاشان وجود دارد که به اشتغال ۸۰۰ نفر کمک مستقیم کرده و زمینه صادرات ۴۵۰۰ تن از محصولاتی مانند خیار، 

گوجه فرنگی و فلفل دلمه ای را فراهم آورده است.

فرماندار شهرستان نطنز از اعطای ۶۰ زمین به واجدان شرایط طرح جوانی جمعیت 
نطنز خبر داد.

محمد ظریفی در گفت وگو با »تســنیم« اظهار کرد: در دهــه مبارک فجر انقلاب 
اســلامی و در راســتای اجرای قانون حمایت از خانــواده و جوانی جمعیت طی 
مراسمی با حضور جمعی از مسئولان شهرســتان نطنز، تعداد ۶۰ قطعه زمین به 
خانواده های واجد شرایط واگذار شــد. وی گفت: طرح جوانی جمعیت در زمینی 
به مساحت ۷.۷هکتار در جنوب شــهر نطنز در مجاورت اداره هواشناسی تأمین 
شده که پس از تعیین کاربری مسکونی و ابلاغ توســط کمیسیون ماده ۵، طرح 
تفکیکی آن تهیه شد و  به ۱۲۰ متقاضی واجدالشرایط طرح جوانی جمعیت، زمین 

واگذار شد. 
وی با بیان اینکه به هــر دو متقاضی یک پلاک ۲۰۰ متری از طریق قرعه کشــی 
تخصیص یافت، خاطرنشــان کرد: در شــهر بادرود به تعداد ۶۹ متقاضی زمین 
تخصیص و تحویل شد که در شــرف تنظیم قرارداد واگذاری است و ۹ متقاضی 
نیز در انتظار قرعه کشی هستند. فرماندار شهرســتان نطنز در بیان دیگر جزئیات 
اقدامات صورت گرفته در زمینه جوانی جمعیت افزود: در شهر خالدآباد نیز به ۱۱ 

متقاضی زمین تحویل شده و ۴ متقاضی در انتظار قرعه کشی و تخصیص هستند. 
وی تصریح کرد: بر اســاس قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، دولت به 
خانوارهایی که دارای سه فرزند یا بیشتر هستند و فرزند سوم آن ها بعد از ۲۴ آبان 
۱۴۰۰ به دنیا آمده اســت، زمین رایگان اختصاص می دهــد و این اقدام با هدف 

حمایت از خانواده ها و تشویق به فرزندآوری صورت می گیرد.

اعطای ۶۰ زمین به واجدان شرایط طرح جوانی جمعیت نطنز

با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان؛

پروژه های شهرستان نطنز افتتاح و کلنگ زنی شد
با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان، پروژه های شهرستان نطنز افتتاح و کلنگ زنی شد.

به گزارش »ایمنا«، هم زمان با ایام ا... دهه فجر با حضور علیرضا قاری قرآن، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان؛ محمد عباس ظریفی، فرماندار 
نطنز؛ عبدلی، نماینده مردم در مجلس؛ مدیران کل دفتر امور روستایی، راه و شهرسازی؛ ورزش و جوانان؛ ائمه جمعه و مسئولان استانی و شهرستانی پروژه های 

عمرانی، صنعتی، خدماتی، ورزشی، آموزشی و... شهرستان نطنز افتتاح و کلنگ زنی شد. 
در این مراسم پروژه های زمین چمن مصنوعی روستای متین آباد، روکش آسفالت شــهر بادرود، باسکول شهر طرقرود، مدرسه سه کلاسه گل نرگس طرقرود 
افتتاح شد و ضمن برگزاری مراسم قرعه کشی تحویل و تخصیص زمین مسکونی به ۱۲۲ نفر متقاضی طرح جوانی جمعیت، نیروگاه خورشیدی ۶ مگاواتی در 

شهرک صنعتی شجاع آباد این شهرستان کلنگ زنی شد.

خبر روز

عکس خبر

افتتاح ۱۱۵ پروژه با اعتباری بالغ بر ۲۵۲ میلیارد تومان در 
شهرستان سمیرم

فرماندار ســمیرم گفت: تعداد ۱۱۵ پروژه با اعتباری بالــغ بر ۲۵۲ میلیارد تومــان در دهه فجر در 
شهرستان سمیرم افتتاح می شــود. محمدجواد صفا در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: تعداد ۱۱۵ 
پروژه عمرانی، ورزشی، خدماتی، کشاورزی و دیگر حوزه ها همزمان با دهه فجر در شهرستان سمیرم 

افتتاح می شود. 
وی افزود: اداره ورزش و جوانان با چهار پروژه ورزشی، شهرداری سمیرم با ده پروژه عمرانی، بخش 
وردشت با پنج پروژه، بخش مرکزی با سه پروژه عمرانی، شرکت گاز با هشت پروژه خدماتی، شبکه 
بهداشت و درمان با سه پروژه خدماتی، راهداری و حمل و نقل جاده ای سه پروژه، آب و فاضلاب با 
پنج پروژه و تعاون روستایی با دو پروژه همزمان با ایام ا... دهه فجر افتتاح می شود. فرماندار سمیرم 
تصریح کرد: از دیگر پروژه های آماده بهره برداری سه پروژه جهاد کشاورزی، افتتاح ۱۲ واحد مسکن 
مددجویان کمیته امداد امام خمینی)ره(،۲۰ پروژه امور برق شهرستان، ۹ پروژه عمرانی امور عشایر، 
۱۲ پروژه مخابرات، دو پروژه آموزش و پرورش، یک پروژه افتتاح شــرکت تعاونی اداره کار، تعاون 
و رفاه اجتماعی و دو پروژه منابع طبیعی نیز در این ایام افتتاح خواهد شــد. صفا خاطرنشان کرد: 
بیش از هشت پروژه نیز در پنج شهر حنا، بی ده، فتح آباد، ونک و کمه افتتاح می شود که در مجموع 

این پروژه ها با اعتبار بیش از ۲۵۲ میلیارد تومان آماده بهره برداری است.

آتش نشانی اردستان از نظر تجهیزات ضعیف است
شهردار اردستان گفت: واحد آتش نشانی اردستان از نظر تجهیزات و امکانات در مواقع مأموریت ها 
بسیار ضعیف است. معین مهدانیان در گفت وگو با »ایســنا« اظهار کرد: با توجه به اینکه اردستان 
به عنوان مرکز شهرستان کنار محور ترانزیت شمال به جنوب کشــور قرار دارد و از سویی با توجه به 
افزایش مجتمع های طبقاتی و افزایش واحدهای صنعتی در حاشیه شهر، امکانات موجود واحد 

آتش نشانی اردستان پاسخگوی حوادثی که در این مکان ها اتفاق می افتد نیست. 
وی افزود: حدود یک ســوم مســاحت اردســتان را بافت فرسوده و تاریخی تشــکیل می دهد و 
کوچه های غیراستاندارد و ســاختمان های طبقاتی که وجود دارد باعث می شود که با این امکانات 
موجود نتوانیم به نحو مطلوب ســرویس دهی کنیم. شهردار اردســتان با بیان اینکه در سال های 
اخیر بخشی از تجهیزات آتش نشانی را نوسازی کردیم، ولی بسیاری از تجهیزات و امکانات باز هم 
قدیمی و فرسوده شدند، ادامه داد: تلاش کردیم در یک سال گذشته بخشی از نیازهای اولیه آتش 
نشانی مانند ست هیدرولیک نجات، مانیتورهای آتش نشانی، بی سیم های آتش نشانی، موتور 
آتش نشان و... را به سیستم اضافه کنیم ولی مطمئناً بسیاری از نیازهای اولیه را یا هنوز نداریم و یا 
فرسوده و قابل استفاده نیست. مهدانیان با اشاره به اینکه بنا بر نیاز و نوع حوادثی که در شهرستان 
اردستان وجود دارد نیروهای آتش نشانی باید آموزش های به روز را فرا بگیرند خاطرنشان کرد: در 
چندین سال گذشــته این موضوع مغفول مانده و اکنون این ضعف در بین نیروهای آتش نشانی 

شهرستان اردستان وجود دارد. 
وی بیان کرد: نیروهای آتش نشانی باید ورزیده، آموزش دیده و همیشه در آمادگی کامل باشند تا 
بتوانند در کوتاه ترین زمان ممکن بیشترین نوع خدمات را ارائه بدهند. البته آتش نشانی اردستان از 
لحاظ نیروی انسانی با کمبود مواجه است که مکاتبات برای جذب نیروی جدید انجام شده است. 
شهردار اردستان با بیان اینکه حوادث قالب شهرستان اردستان بحث تصادفات و نجات مصدومان 
است، گفت: مکاتبات لازم با آتش نشانی استان برای آموزش ویژه نیروهای اردستان صورت گرفته 
و امیدواریم دوره های متعدد و بروز را برای نیروهای آتش نشــانی انجام دهیم. مهدانیان تصریح 
کرد: معتقدم با توجه به موقعیت جغرافیایی که شهرستان دارد، در بخش تجهیزات آتش نشانی باید 
نگاه مان فراتر از شهرستان باشد، زیرا اتفاق و حوادث خبر نمی کند و گاهی مواقع بر اثر نوع اتفاقات 

نیاز است که از شهرهای اطراف تجهیزات بگیریم.

با مسئولان

وضعیت جمعیت در اردستان 
به بحران تبدیل شده است

معاون سیاســی- امنیتی فرمانداری اردستان 
گفــت: وضعیــت جمعیــت در اردســتان به 
بحران جدی تبدیل شــده و اردستان در بخش 
فرزندآوری و پیری جمعیــت وضعیت خوبی 
ندارد. به گزارش »ایسنا«، علیرضا فرحبخش در 
جلسه جوانی جمعیت شهرستان در فرمانداری 
اردستان اظهار کرد: اجرای طرح فتحان)فرزندان 
تحــول آفرین ایران( جــزو طرح های محوری 
است و برای تحقق آن همه باید رسالت ملی خود 
را با جدیت انجام دهند. وی افزود: با بررسی های 
انجام شده امروز وضعیت جمعیت در شهرستان 
به بحران و چالش جدی تبدیل شده و اردستان 
جزو پنج شهرستان اســتان است که وضعیت 
خوبی در بخش فرزنــدآوری و پیری جمعیت 
ندارد. معاون سیاســی- امنیتــی فرمانداری 
اردســتان با بیان اینکه طبق آمار تا سال ۱۴۳۰ 
یک سوم جمعیت استان اصفهان بالای ۶۰ سال 
خواهند بود ادامه داد: افزایش و جوانی جمعیت 
از مؤلفه های قدرت در کشورهاســت و خطری 
که اکنون ایران، اســتان اصفهان و اردســتان را 
تهدید می کند، کاهش جمعیت و پیری جمعیت 
اســت؛ بنابراین، باید از افزایش پیری جمعیت 

جلوگیری کنیم. 
همچنیــن رئیــس مرکــز بهداشــت و درمان 
اردستان گفت: طبق بررســی های انجام شده 
و داده های ســامانه ســیب وزارت بهداشت و 
درمان، ۵۴۷۴ خانم واجد شــرایط فرزندآوری 
در شهرستان اردستان زندگی می کنند. محمود 
زاهدنــژاد با بیــان اینکه این خانم هــای واجد 
شرایط فرزندآوری از ۱۵ تا ۴۵ سال سن دارند، 
افزود: یکــی از مــواردی که باید بیشــتر مورد 
توجه مســئولان مربوطه در بحث فرزندآوری و 
ازدواج جوانان و پیشــگیری از طلاق قرار بگیرد 
حمایت های مختلف از جمله اقتصادی، اشتغال، 
معیشتی، آموزشــی و... از این افراد است. وی 
ادامه داد: در موضوع جوانی جمعیت و ترغیب 
جامعه بــه فرزندآوری همه ارگان هــا باید پای 
کار بیایند تا در ســال های آینده بتوانیم همانند 
 گذشته به جوانان و نســل جوان در راه توسعه و 

پیشرفت کشور افتخار کنیم.

اخبار

استان

فرمانده انتظامــی شهرســتان کاشــان از اجرای 
طرح شــبانه ارتقای امنیت اجتماعــی و برخورد با 
ناهنجاری ها و آسیب های اجتماعی در سطح خیابان 

امیرکبیر و اطراف باغ تاریخی فین خبر داد.
ســرهنگ ایرج کاکاوند در گفت وگو با »تسنیم«، از 
اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی در کاشان خبر 
داد و اظهار کرد: در راستای مطالبات مردمی، طرح 
ارتقای امنیت اجتماعی و برخــورد با مخلین نظم و 

امنیت عمومی در سطح خیابان امیرکبیر و محدوده 
باغ تاریخی فین اجرا شد. وی افزود : در نتیجه این 
طرح ۴۳۵ دستگاه وســیله نقلیه به علت آلودگی 
صوتی، کشف حجاب، سگ گردانی، دور دور کردن و 
حرکات نمایشی و تخلفات حادثه ساز اعمال قانون 

و ثبت سیستمی شــد و تعداد ۱۶ دستگاه خودرو و 
دو دستگاه موتورسیکلت متخلف نیز به علت فاقد 
پلاک، تغییر در اصالت و حمل مواد مخدر توقیف و 
به پارکینگ منتقل شد. فرمانده انتظامی شهرستان 
کاشان با اشاره به اینکه در نتیجه این طرح، شش نفر 

سوداگر مرگ، ۱۲ نفر از مخلین نظم و امنیت عمومی 
و دو نفر سارق دستگیر شدند، خاطرنشان کرد: در این 
خصوص به سه واحد صنفی به دلیل تخلف صنفی 
اخطار پلمب صادر شد. سرهنگ کاکاوند با بیان اینکه 
این طرح به صورت مستمر در سطح خیابان امیرکبیر 
و محدوده باغ تاریخی فین اجرا خواهد شد، تأکید 
کرد: این طرح، طرح شبانه ارتقای امنیت اجتماعی و 
برخورد با ناهنجاری ها و آسیب های اجتماعی است.

برخورد با ۴۵۳ دستگاه وسیله نقلیه متخلف در کاشان

افتتاح طرح عمرانی در 
شهرک آزادگان بادرود

طرح عمرانی آســفالت معابر شهرک 
آزادگان بادرود با هزینــه ۹.۵ میلیارد 
تومان افتتاح شد. این طرح به وسعت 
بیش از ۲۷ هزار متر مربــع با حضور 
آقای عبدلی، نماینده مردم در مجلس 
شورای اســلامی، قاری قرآن معاون 
عمرانــی اســتاندار، نوریــان معاون 
قضایی دادگستری اصفهان و شماری 
از مسئولان شهرستان نطنز و بادرود به 

بهره برداری رسید.



رفع تصرف ۱۳.۲ هکتار از اراضی ملی و دولتی اصفهان
فرمانده یگان حفاظت اراضی استان اصفهان با اشاره به رفع تصرف فوری ۱۳.۲ هکتار از اراضی 
ملی و دولتی استان اصفهان، گفت: با برنامه ریزی  و انجام اقدامات پیشگیرانه، ضمن جلوگیری 

از زمین خواری، شاهد کاهش چشم گیر در تعرض به اراضی ملی استان بودیم.
سرهنگ امیرسعید باقری در گفت وگو با »فارس«، اظهار کرد: به منظور مقابله با زمین خواری و 
حفاظت و حراست هرچه بهتر اراضی ملی و دولتی، این فرماندهی همواره ضمن برنامه ریزی های 

لازم، تدابیر و اقدامات پیشگیرانه را در اولویت های کاری قرار داده است. 
وی افزود: مبادرت به آموزش کارکنان، گشــت زنی هدف مند، انجام طرح های تشدید حفاظت 
اراضی به ویژه در ایام تعطیل، بازدید از اراضی، هدایت صحیح و فعال کردن منابع، موجب شــده 
اســت توفیقات و نتایج بســیار خوبی در جلوگیری از زمین خواری و کاهش چشمگیر تعرض و 
تصرف در اراضی ملی و دولتی حاصل شود. باقری بیان کرد: امسال میزان ۱۳.۲ هکتار اراضی ملی 
و دولتی در پهنه استان اصفهان توسط »یگان حفاظت اراضی« رفع تصرف فوری و به بیت المال 
اعاده شد. فرمانده یگان حفاظت اراضی ملی استان اصفهان افزود: در مدت مشابه سال ۱۴۰۲ 
میزان وقوع تعرض و تصرف و رفع تصرفات فوری در استان به میزان ۲۰۶.۷ هکتار بود که نشان 

از کاهش ۹۴ درصدی در مساحت مورد تعرض و تصرف دارد. 
وی با بیان اینکه یگان حفاظت اراضی اصفهان اقدامات مستمری برای حفاظت از اراضی استان 
انجام می دهد، خاطرنشان کرد: در نتیجه اقدامات پیشگیرانه، وقوع تعرض و تصرف اراضی ملی 
و دولتی در ۱۰ ماه امسال نسبت به سال گذشته ۵۴ درصد کاهش داشته است. باقری عنوان کرد: 
مردم استان اصفهان در صورت مشاهده موارد مشکوک تعرض و یا تصرف به اراضی ملی و دولتی 
می توانند در هر ساعت از شبانه روز با ارسال پیامک سامانه ۳۰۰۰۴۱۷۳۵ موضوع را گزارش کنند 

تا عوامل یگان حفاظت اراضی استان در سریع ترین زمان ممکن اقدامات لازم را انجام دهند.

 ۱۵ پروژه پیشران اقتصادی در استان اصفهان
تعریف شده است

مدیرکل دفتر هماهنگی امور سرمایه گذاری و اشتغال استانداری اصفهان گفت: ۱۵ پروژه پیشران 
اقتصادی در این استان تعریف شده که نقش اصناف در آنها قابل توجه است. 

احسان شهیر در گفت وگو با »ایرنا« اظهار کرد: نقش اصناف در پازل زیست بوم کسب و کار استان 
اصفهان بی بدیل است و موانع ســرمایه گذاری در استان را با کمک اصناف می توان برطرف کرد. 
وی اظهار کرد: ماده ۲۷ قانون تأمین مالی به صراحت اعلام کرده که ســه مجموعه اتاق اصناف، 

اتاق بازرگانی و اتاق تعاون می توانند طرح توجیهی پروژه های سرمایه گذاری را آماده کنند. 
شهیر با بیان اینکه رمز پیشرفت استان اصفهان و تحقق شعار ســال سرمایه گذاری و بهره وری 
است، خاطر نشان کرد: در زمان حاضر سیاست دولت بر استفاده از روش های تأمین مالی نوین 
از جمله اوراق و گواهی سپرده است که از این طریق می توان به تأمین نقدینگی اصناف کمک کرد.  
به گزارش »ایرنا«، سهم اصفهان در صنعت کشور ۱۱ درصد، ســرمایه گذاری ۱۰ درصد و اشتغال 
صنعتی 8 درصد است. رتبه این استان در طرح های نیمه تمام صنعتی و تعداد معادن در کشور 
اول و از نظر ذخایر معدنی، دوم اســت. اصفهان با بیش از ۹۰۰۰ واحد تولیدی کوچک و بزرگ با 
سرمایه ۲۲۱ هزار میلیارد ریال و اشتغال ۲۶۳ هزار نفر و حدود 8۴۰ معدن در حال بهره برداری با 
ســرمایه بیش از ۱۰ هزار میلیارد ریال و حدود ۱8۰ هزار واحد صنفی، صنعتی ترین استان کشور 

به شمار می رود. 
منطقه ویژه اقتصادی کاشان، دهکده لجستیک اصفهان، ســه شهرک تخصصی ساخت طلا و 
جواهرات، شهرک پوشــاک، کیف و کفش و شــهرک تخصصی تبدیلات گازی )شیمی پارک( 
از جمله طرح های پیشران اقتصادی اســتان هستند که محقق شــدن آن ها جهش اقتصادی 

چشمگیری را استان در پی خواهد شد.

معاون رئیس جمهور در مراسم رونمایی از ۴ دستاورد هسته ای در اصفهان عنوان کرد:

می خواهیم ایران را به قطب هسته ای دنیا تبدیل کنیم

با حضور محمد اسلامی، رئیس ســازمان انرژی اتمی و معاون رئیس جمهور صبح روز گذشته از ۴ دستاورد 
منطقه هسته ای شهید رئیسی اصفهان رونمایی شد. به گزارش »فارس«، دستیابی به تکنولوژی رادیو دارو، 
محفظه های نگهداری سوخت که تحت هر شرایطی خارج نمی شود تحت عنوان کسک از دستاوردهای رونمایی 
شده در منطقه هسته ای شهید رئیسی اســت. راه اندازی خط تولید هگزافلوراید ایریدیوم )IR۴۶( در منطقه 
هسته ای شهید رئیسی اصفهان )سایتUCF( از جمله طرح هایی است که روز گذشته با حضور محمد اسلامی 
به بهره برداری رسید. هگزافلوراید ایریدیوم )IR۴۶( در براکی تراپی )پرتودرمانی داخلی (، رادیوگرافی پزشکی 
با دُز پایین، تولید IR۱۹۲ به عنوان جایگزین CO ۶۰ در پرتودرمانی، تولید IR۱۹۲ به عنوان چشمه رادیوگرافی 
به ویژه در صنایع نفت و گاز، تســت مخرب )NDT( و تحقیقات رادیوبیولوژی )چگونگی واکنش بافت های 
زنده معرض تابش( کاربرد دارد. با تولید این محصول، ایران جزو معدود کشورهای دارای این تکنولوژی است 

و امکان صادرات آن به سایر کشورها نیز وجود دارد.

یکی از بزرگ ترین مراکز آزمایش سقوط در سایت اصفهان رونمایی شد
رئیس سازمان انرژی اتمی و معاون رئیس جمهور در ســایت هسته ای شهید رئیسی و در آیین رونمایی از ۴ 
دستاورد هسته ای این سایت در جمع خبرنگاران اظهار کرد: مکانی که در حال حاضر در آن مستقر هستیم، یکی 

از مراحل تکاملی صنعت هسته ای است. 
محمد اسلامی افزود: باید در فرایند سوخت سازی، که فرایندی سنگین است، تمام مراحل از جمله تجهیزات، 
لوازم و متعلقات را به طور کامل بررسی کنیم. وی گفت: برای اینکه از صحت و دقت انجام فعالیت ها اطمینان 
حاصل کنیم، آزمون های مختلفی انجام می شود تا پس از کسب اطمینان کامل، بتوانیم به مراحل بعدی برویم.

رئیس سازمان انرژی اتمی ادامه داد: یکی از بزرگ ترین مراکز آزمایش همین مرکز است. اولین محموله ای که 

قرار است در اینجا آزمایش کنیم، محموله ای است که دو منظوره است. وی بیان کرد: این محموله شامل سوخت 
مصرف شده از نیروگاه اتمی است که برای نگهداری و حمل آن به فازهای بعدی مورداستفاده قرار می گیرد. 

اسلامی خاطرنشان کرد: این پروژه که تحقیقات آن ده سال زمان برده است در حال تکمیل است، خردادماه 
امسال برای اولین بار از چهار محموله آن استفاده خواهیم کرد. معاون رئیس جمهور گفت: این محموله ها بسیار 

بزرگ هستند و مشخصاتشان شبیه به قلب رآکتور نیروگاه اتمی است.
اسلامی خاطرنشان کرد: اولین نمونه آزمایش که امروز افتتاح می شــود، با مقیاس یک سوم انجام خواهد 
شد و هفته آینده نمونه اصلی آزمایش خواهد شد. رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: این مرکز، که مقدمات و 
شرایط لازم را فراهم کرده است، به عنوان یکی از بزرگ ترین مراکز آزمایش سازه ای هسته ای در حال فعالیت 
است. وی ابراز کرد: این مرکز در کنار سایر آزمایشگاه ها و مراکز گاز، به قطب مهمی تبدیل خواهد شد. جمهوری 
اسلامی ایران جزو کشورهای نادر است که چرخه کامل سوخت هسته ای خود را به صورت تحقیقاتی و در داخل 

کشور انجام می دهد. 
اسلامی اضافه کرد: از اکتشاف معادن، فرآوری، تولید ســوخت، پرتودهی، بهره برداری و نگهداری، همه این 
مراحل در ایران انجام می شــود و هرکدام از آن ها الزامات خاص خود را دارند که همه این موارد در کنار هم در 

ایران به طور یکجا و کامل در حال انجام است. سرمایه گذاری ها در حال تکمیل است.

ایران هر یک روز و نیم یک دستاورد هسته ای دارد
رئیس سازمان انرژی اتمی همچنین صبح روز گذشته در آیین افتتاحیه فاز اول تأسیسات جامع تأیید ایمنی 
تجهیزات سنگین ایران با بیان اینکه خواستن و توانستن باید در مداری هدف مند و با برنامه باشد، اظهار کرد: 
امسال پنجاهمین سال تأســیس سازمان انرژی اتمی اســت و در ایران اراده داریم که کشور ایران را به قطب 

هسته ای دنیا تبدیل کنیم.
وی با بیان اینکه حق ما این است که فناوری های تراز اول کشور را از آن خود کنیم، گفت: دشمنان تلاش کردند که 

ایران به یک کشور دارای انرژی  هسته ای تبدیل نشود اما ما موفق شدیم به این مهم دست یابیم.
اسلامی گفت: دشمن با سیاه نمایی می خواهد بگوید جمهوری اسلامی موفق نبوده و شکست خورده و با تحریم 
فلج کننده می خواهد عملیات روانی روی مردم انجام دهد. معاون رئیس جمهور گفت: با کار به موقع و باکیفیت، 
تلاش خستگی ناپذیر و قدرت باید ایران را به کشوری قدر تمندتر تبدیل کنیم. اسلامی گفت: پیوستگی و تداوم 
سالیانه در حوزه انرژی هسته ای باعث شده هر یک روز و نیم یک دستاورد داشته باشیم. رئیس سازمان انرژی 
اتمی گفت: امسال ۶۱ دستاورد علمی و فناوری در حوزه هسته ای داشته ایم که فروردین ماه سال آینده با حضور 

رئیس جمهور به نمایش گذاشته می شود.
همزمان با ایام ا... دهه فجر و در جریان ســفر معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان انــرژی اتمی ایران به 
استان های اصفهان و یزد، چندین پروژه مرتبط با فناوری هسته ای افتتاح و بهره برداری می شود. روز گذشته ۲۰ 
بهمن ماه با حضور محمد اسلامی معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران در اصفهان چندین 
طرح و پروژه از جمله تأسیسات جامع تســت ایمنی فنی، کوره سینترینگ قرص سوخت )نیمه پیوسته/ در 
مقیاس نیمه صنعتی( و دستگاه جوش مقاومتی ) RW( در منطقه هسته ای شهید رئیسی اصفهان)سایت 
UCF( به بهره برداری رسید. محمد اسلامی با همراهی معاونان خود و مدیران ارشد صنعت هسته ای، امروز 
یک شنبه ۲۱ بهمن ماه به منظور آغاز عملیات اســتخراج و بهره برداری مواد پرتوزا و عناصر همراه در آنومالی ۱۰ 

مجتمع معدنی و صنعتی شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی به منطقه ساغند در استان یزد سفر خواهد کرد.

خبر روز

فرسوده بودن ۷۰ درصد از ماشین آلات بخش معدن اصفهان
رئیس نظام مهندســی معادن اصفهان گفت: حدود ۷۰ درصد از ماشین آلات بخش معدن استان 
فرسوده است و عمر بالای ۱۰ سال دارد. آیت ا... ستوده روز گذشته در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: 
بیشتر ماشین آلات بخش معدن اصفهان عمر بالای ۲۰ سال دارد که این موضوع بر کاهش بهره وری، 
ایمنی و کیفیت تولید مواد معدنی تأثیرگذار است. وی با بیان اینکه عمر استاندارد ماشین آلات معدنی 
۵ تا ۱۰ سال است، تأکید کرد: فرسودگی ماشین آلات معدنی یکی از چالش های عمده  صنایع معدنی 

استان اصفهان به شمار می آید.
رئیس نظام مهندسی معادن اســتان اصفهان اظهار کرد: ۶۵ درصد هزینه های استخراج معادن را 
ماشین آلات و نگهداری آنها به خود اختصاص می دهد. ستوده تصریح کرد: سن بالای تجهیزات و 
ماشین آلات، سرمایه گذاری ناکافی، شرایط سخت کاری و ضعف در زمینه تعمیر و نگهداری مناسب 
از مهمترین عوامل فرسودگی تجهیزات و ماشین آلات معدنی استان است. این متخصص حوزه مواد 
معدنی در اصفهان اضافه کرد: کاهش بهره وری، افزایش هزینه ها، ایمنی پایین و آلودگی زیســت  
محیطی از پیامدهای فرسودگی ماشین آلات معدنی محسوب می شود. ســتوده با تأکید بر لزوم 
توجه بیشتر دولت و صنایع معدنی به موضوع فرسودگی ماشین آلات معدنی، گفت: برای بهبود این 
وضعیت و افزایش بهره وری، لازم است که ســرمایه گذاری در زمینه نوسازی و ارتقای ماشین آلات 
انجام و برنامه های نگهداری منظم و بهینه سازی، اجرا شود. وی اضافه کرد: سازمان نظام مهندسی 
معدن به عنوان یکی از نهادهای کلیدی در صنعت معدن کشور می تواند از طریق مشاوره و راهنمایی 
فنی، تحلیل و ارزیابی وضعیت موجود، تدوین استانداردها و مشخصات فنی، تسهیل در تأمین منابع 
مالی )رابط بین بخش خصوصی و دولتی(، آموزش و توســعه مهارت ها و پشتیبانی از پژوهش ها 
و نوآوری ها نقش بسزایی در نوسازی ماشــین آلات معدنی ایفا کند. ستوده خاطرنشان کرد: طبق 
آمار وزارت صنعت، معدن و تجارت، ۲۹ هزار و ۶۰۰ دســتگاه ماشین آلات معدنی از جمله لودر، بیل 
مکانیکی، بولدوزر، دامتراک و گریدر در معادن کشور فعال اســت که پنج هزار و 8۳۷ دستگاه لودر 
عمر بالای ۲۰ سال و ۳۵۷۱ دستگاه عمر بین ۱۰ تا ۲۰ سال دارند. وی ادامه داد: ۹8۰ دستگاه از این 
ماشین آلات عمر بین ۵ تا ۱۰ سال و فقط ۵۳۷ دستگاه لودر عمر کمتر از ۵ سال دارد. ستوده با بیان 
اینکه اصفهان با ذخایر معدنی متنوع، نقش مهمی در تأمیــن مواد خام صنایع مختلف دارد، گفت: 
انواع مواد معدنی از جمله طلا، سرب، روی، آهن، مس، باریت و بنتونیت در این استان وجود دارد. 
رئیس نظام مهندسی معادن استان اصفهان تأکید کرد: سرمایه گذاری در این بخش و مدیریت بهینه 
و بهره برداری از معادن با رعایت اصول زیست  محیطی و استفاده از فناوری های نوین می تواند به رشد 

و توسعه اقتصادی استان و کشور کمک کند.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان:

 مجتمع آبرسانی به ۹ روستای کوهپایه اصفهان 
افتتاح می شود

مدیرعامل آبفای اســتان اصفهان با بیان اینکه مشــارکت خیرین در طرح های  آبرســانی، الگویی 
ارزشــمند از همدلی و مســئولیت پذیری اجتماعی را در جامعه ترویج می دهد، اظهار کرد: به دنبال 
حرکت عظیم جهاد آبرسانی به روســتاهای محروم و دارای تنش آبی کشــور، مجتمع آبرسانی ۹ 
روستایی جندابه در شهرستان کوهپایه با مشارکت مردم شریف روستاها و استفاده از منابع داخلی 
و اعتبارات ارزش افزوده به پایان رسید. ناصر اکبری افزود: محرومیت زدایی، بهبود کیفیت زندگی، 
پایداری محیط زیست و توسعه روستاها را از اهداف اصلی این طرح است، در این عملیات ۱۳ هزار و 
۵۰۰ متر خط انتقال و ۴۷۰۰ متر شبکه توزیع آب اجرا شده است. وی ادامه داد: برای بهره برداری کامل 
از این طرح همچنین دو مخزن پیش ســاخته در مجموع با ظرفیت ۱۵۰متر مکعب و یک ایستگاه 
پمپاژ با ظرفیت ۲.۵ لیتر بر ثانیه نیز احداث شــده است. اکبری درباره محل تأمین اعتبار این طرح 
نیز گفت: ارزش تأسیسات بالغ بر ۲8۰ میلیارد ریال است که ۱8 میلیارد ریال از محل اعتبارات ارزش 

افزوده و بقیه از محل منابع داخلی شرکت و مشارکت مردم شریف روستاها تأمین شده است.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان گفت: افزایش قیمت جهانی طلا 
و نرخ ارز، بازار طــلای اصفهان را با رکود روبه رو کرده اســت و موجب کاهش 

خرید شده است.
حمیدرضا نیکخواه در گفت وگو با »ایسنا« درباره میزان عرضه و تقاضای طلا 
در بازار استان اصفهان، اظهار کرد: عرضه همچون گذشته به بازار ارائه می شود، 
اما تقاضا به اندازه گذشته نیست و با رکود روبه رو شده است، هرچند که طلا به 
اشکال مختلفی همچون شمش، ســکه و مصنوعات در بازار اصفهان موجود 
است، اما رکودی که بر این بازار حاکم شده موجب کاهش تقاضا شده است، 
افزایش قیمت جهانی طلا و نرخ ارز دو عامل اصلی هستند که منجر به افزایش 
قیمت طلا و سکه شده اند. وی افزود: در گذشته مردم راحت تر می توانستند طلا 
و مصنوعات آن را خریداری کنند؛ اما اکنون توان خرید افراد به دلیل افزایش ارز 
و در پی آن افزایش قیمت طلا، کاهش پیدا کرده است و میزان خرید و فروش 

مصنوعات طلا نیز روندی نزولی داشته است.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر اســتان اصفهان درباره بیشترین نوع سکه مورد 
تقاضای خریداران در بازار ادامه داد: افرادی که قصد پس انداز یا سرمایه گذاری 
دارند بیشتر به سکه های ربع یا نیم سکه علاقه نشــان می دهند، چرا که این 

نوع سکه ها برای اشخاص با درآمد پایین گزینه مناسب تری است، در حالی 
که اشــخاصی که قصد خرید یا فروش مقادیر بالاتر را دارند بیشتر به دنبال 
سکه های تمام هستند. نیکخواه تأکید کرد: میزان خرید در استان بستگی به 
درآمد افراد دارد، بنابراین نمی توان آمار دقیقی در این باره ارائه داد. وی درباره 
استفاده از ســکوهای مجازی برای خرید طلا گفت: از شهروندان درخواست 
داریم اگر قصد خرید مصنوعات طلا یا سرمایه گذاری در زمینه طلای آب شده 
را دارند، به طور حتم به واحد صنفی مربوطه مراجعه کنند تا پس از انجام معامله 
کالا را دریافت نمایند. رئیــس اتحادیه طلا و جواهر اســتان اصفهان افزود: 
همچنین توصیه ما این اســت که تمام معاملات باید حضوری انجام شود تا 
امنیت کالا تضمین شود و فاکتور مربوطه به خرید باید به طور حتم صادر شود و 

تنها مستثنی از این موضوع سکه ها هستند که فاقد فاکتور هستند.
نیکخواه درباره مشکلات مرتبط با خرید آنلاین طلا توضیح داد: خرید طلا از 
سکوهای مجازی مشکلات بسیاری برای مردم ایجاد کرده است، چرا که برخی 
افراد بعد از استفاده از سکوی آنلاین مشکل دریافت کالا یا بازپس گیری پول 
خود داشته اند. رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان ادامه داد: از سوی 
اتحادیه ابلاغی برای صدور مجوز صورت نگرفته است و تأکید بر دریافت مجوز 
تنها از سوی اتحادیه تهران بوده است، در حال حاضر هیچ مجوز خاصی برای 
خرید و فروش آنلاین طلا در سطح اتحادیه ها صادر نشده است. وی افزود: 
همچنین هیچ پایگاه رسمی مشخصی برای خرید آنلاین طلا نه تنها در استان 

اصفهان، بلکه در دیگر استان ها نیز وجود ندارد.
رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان در ادامه به روند ثبت و رسیدگی به 
شکایات واحدهای صنفی اشاره کرد: در صورت شکایت یا مراجعه حضوری 
اتحادیه طی جلسات خود در روزهای یکشنبه و سه شنبه پیگیری لازم را انجام 
خواهد داد، در صورت شکایات جزئی در یک جلسه و پرونده های حل اختلاف 

در مدت زمان طولانی تری مورد پیگیری و بررسی قرار خواهند گرفت.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر استان اصفهان:

بازار طلای اصفهان با رکود مواجه شده است

عکس خبر

برخورد با قطع خودسرانه 
برق و گاز در استان 

اصفهان 
استاندار اصفهان در نشست گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی با اشاره به موضوع ناترازی 
انرژی گفت: به هیچ عنوان قابل قبول نیست 
که دستگاهی بخواهد خودســرانه و بدون 
مجوز شــورای انــرژی بــرق و گاز منازل و 

صنایع را قطع کند. 
به گــزارش خبرگزاری صداوســیما، مهدی 
جمالی نژاد با بیان اینکــه نباید بدون اعلام 
قبلی برق و گاز قطع شــود افزود: مدیریت 
این حوزه از انرژی ها باید پاســخگوی این 
وضعیــت باشــند و حتماً ایــن موضوع در 
شــورای انرژی مطرح و رسیدگی می شود. 
وی گفت: بر اساس اعلام شورای انرژی در 
بهمن ماه هیچگونه محدودیت انرژی نباید 
اعمال می شــده؛ اما این موضوع با ارسال 
نامه ای از ســوی برخی مدیــران به صنایع 
مبنی بر قطعــی گاز و برق رخ داده اســت. 
اســتاندار اصفهان با اشــاره به افزایش ۳۶ 
درصــدی مالیات صنایع افزود: نیاز اســت 
در مدت ۱۵ روز فرصت اجــرای این طرح، 

افزایش ۳۶ درصدی تعدیل شود.

برخورد قاطع با افرادی که فرار مالیاتی 
می کنند

دادســتان عمومی و انقلاب اصفهان هم با 
اشاره به ناترازی برق و نارضایتی مردم گفت: 
باید مدیران برق و گاز برنامه ریزی داشــته 
باشند و مدیریت بهتری از خود نشان دهند. 
سید محمد موســویان تأکید کرد: اگر علیه 
مدیری اعلام جرم شود به عنوان ترک فعل 
محسوب شده و پیگیری بایدصورت گیرد. 
وی گفت: در حق تولید کننده و مردم اجحاف 
می شود و ما آماده برخورد با افرادی هستیم 
که ترک فعل می کنند. دادســتان عمومی و 
انقلاب اصفهان با اشــاره به فرار مالیاتی و 
پیگیری این موضوع گفــت: برخی افراد که 
با عنوان بلاگر فعالیت می کنند باید مالیات 
پرداخت کنند و با افرادی که فــرار مالیاتی 

می کنند برخورد قاطع می کنیم.

یکشنبه ۲۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۰ شعبان  ۱۴۴۶ / ۹ فوریه ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۹۷
اقتصاد

گزارش ویژه

طلای جهانی برای ششمین 
هفته پیوسته صعودی ماند

قیمــت طلا در معامــلات روز جمعــه بازار 
جهانی افزایش یافت و تحت تأثیر تقاضای 
سرمایه گذاران برای ســرمایه گذاری امن 
در برابــر تشــدید تنش ها میــان چین و 
ایالات متحده، برای ششمین هفته متوالی 
افزایش پیدا کرد. هر اونس طلا برای تحویل 
فوری، پس از ثبت بالاترین سطح خود در 
۲88۶ دلار و ۶۲ ســنت، روز جمعه، با ۰.۲ 
درصد افزایش، به ۲8۶۱ دلار و ۴۶ ســنت 

رسید. 

با مسئولان

اخبار



    گردشگری و میراث4

 آخرین خبر از مسجدی که با چنگال لودر زخمی شد 

تعلل در ثبت مسجد کازرونی اصفهان در فهرست میراث ملی
تابستان ۱۴۰۳ بخشی از مســجد کازرونی در اصفهان، بازمانده از دوره 
پهلوی، پشت درهای بسته تخریب شد؛ اگرچه تخریب این مسجد اکنون 
متوقف شده است، اما نگرانی ها درباره تکرار آن واقعه ادامه دارد. قرار بود 
مسجد کازرونی که خاطره جمعی مردم اصفهان است، در فهرست میراث 
ملی ثبت شود، اما پرونده آن همچنان زمین مانده و معلوم نیست چرا در 

ثبت آن تعلل می شود؟
به گزارش »ایسنا«، مســجد کازرونی، در اواخر دوره پهلوی اول و اوایل 
پهلوی دوم به همت خانواده کازرونی و علی اکبــر کازرونی )معمار( در 
نزدیکی چهارباغ عباسی بنا شده اســت. در نیمه تابستان سال گذشته 
بخش هایی از این مسجد به بهانه گسترش و نوسازی تخریب شد، که با 

حکم دادستان اصفهان، تخریب آن متوقف شده است.
نظر دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان اصفهان بر این بود که »با توجه 
به اقدام غیرقانونی هیئت امنای این مسجد نسبت به تخریب بنا و بنا به 
توافقات اولیه صورت گرفته در وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی کشور مبنی بر ثبت مسجد کازرونی در فهرست میراث ملی و نیز 
درخواست مؤکد اهالی محله عباس آباد بر حفاظت از این مسجد، لذا تا 
بررسی همه جوانب امر درباره این موضوع، هیئت امنای مسجد کازرونی 
و هیچ فرد و هیچ نهاد دیگری اجازه هیچ گونه اقدام مخربانه در هیچ یک 

از بخش های این مسجد ازجمله شبستان داخلی را نخواهد داشت«.
آن زمان مطرح شد که وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
درحال طی کردن مراحل ثبت این مسجد در فهرست میراث ملی ایران 
است و تا نهایی شــدن آن، نباید هیچ اقدام تخریب گرانه ای در مسجد 
رخ دهد؛ با وجود این، ثبت این مسجد که ســرمایه اجتماعی اصفهان 
معرفی شده و حفاظت از آن مطالبه مردمی محسوب می شود و از طرفی، 
مشاوران وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی این مسجد را 

واجد ارزش اعلام کرده اند، هنوز به سرانجام نرسیده است.
معاون میراث فرهنگی و قائم مقام وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی درباره چرایی تعلل در ثبت پرونده مسجد کازرونی اصفهان 
در فهرست میراث ملی ایران به »ایسنا« گفت: اتفاقاً گزارشی از این مسجد 
دریافت کرده ام و به دکتر ایزدی ـ مدیرکل ثبت آثار و حفظ و احیای میراث 
معنوی و طبیعی ـ سفارش کردم این مسجد را در اولویت ثبت قرار دهد. 
متأسفانه بخشی از این مسجد هم خراب شده و نگرانی درباره آن وجود 

دارد. به هر حال، مسجد در نوبت ثبت است.
علی دارابی در پاسخ به اینکه شائبه ای مطرح است، چون موضوع تخریب 
مسجد کازرونی به بهانه نوسازی و توسعه در زمان مدیریت آقای ایزدی در 
اداره کل میراث فرهنگی اصفهان مطرح شده و او درباره تاریخی بودن این 

مسجد نظر دیگری داشتند، در جریان ثبت این پرونده تعلل و ممانعت 
ایجاد شده است، اظهار کرد: ممانعتی در کار نیست.

دارابی در ادامه از علیرضا ایزدی درباره روند ثبت پرونده مسجد کازرونی 
در فهرست میراث ملی سئوال پرسید که مدیرکل ثبت آثار و حفظ و احیای 
میراث معنوی و طبیعی در پاسخ به آن گفت: به استان )اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اصفهان( اعلام کرده ایم، واجد ارزش 

بودن این مسجد را اعلام کند.
ایزدی در پاسخ به پرسش »ایسنا« درباره اینکه یعنی تعلل درباره ثبت 
این مسجد از طرف میراث فرهنگی استان اصفهان اتفاق افتاده، درحالی 
که شما مأمور پیگیری این پرونده شــده اید؟ گفت: به استان تفویض 
اختیار شده اگر برای استان، این مسجد واجد ارزش است، آن را ثبت کند.

مدیرکل ثبت آثار و حفظ و احیای میراث معنوی و طبیعی در پاســخ به 
این پرسش که از زمانی )مهرماه ۱۴۰۳( که اعلام شده ثبت این پرونده به 
جریان افتاده، چندماه گذشته است، چرا این پرونده در شورای ثبت وزارت 
میراث فرهنگی مطرح نشده است، چرا تعلل می شود؟ اظهار کرد: همه 
چیز به استان تفویض اختیار شده است. استان باید واجد ارزش بودن 

این مسجد را اعلام کند.
پیش تر، علیرضا انیسی، عضو شــورای ثبت آثار تاریخی وزارت میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی درباره ضرورت ثبت مسجد کازرونی 
در فهرست میراث ملی به »ایسنا« این توضیح را داده بود که »مدت ها 

قبل موضوع ثبت این بنا در شورای ثبت وزارت میراث فرهنگی، گرشگری 
و صنایع دستی مطرح شده و قرار بود پرونده آن کامل شود که متأسفانه 
این اتفاق تاکنون رخ نداده، این درحالی است که مسجد کازرونی واجد 
ارزش است و ضرورت دارد که در فهرســت میراث ملی به ثبت برسد«. 
انیسی تأکید کرده بود »مسجد کازرونی اگرچه متعلق به دوران معاصر 
است، ولی از آنجا که واجد ارزش است لازم است به عنوان بخشی از میراث 

معاصرِ ما به ثبت برسد«.
مسجد کازرونی به بهانه نوسازی و گسترش فضا در چند نوبت تخریب 
شده و هر بار با اعتراض و واکنش گسترده مواجه شده است؛ آخرین بار 
اواخر شهریورماه ۱۴۰۳ خانه پشــت مسجد و ستون وسط ضلع جنوبی 
شبستان داخلی مسجد کازرونی تخریب شد که باعث خم شدن تیرآهن 
سقف به سمت پایین شده است. دبیر هیئت امنای مسجد کازرونی در 
جریان تخریب های تابستان به رســانه ها درباره تخریب این مسجد با 
وجود مخالفت میراث فرهنگی و ضرورت توقف آن تا زمان رسیدگی به 
پرونده ثبت مسجد کازرونی گفته بود »قرار است طبق نقشه ای که به تأیید 
میراث فرهنگی و نظام مهندسی رسیده است، کار پیش برود. معاونت 
وقت میراث فرهنگی اصفهان طرح توسعه شبستان را امضا کرده اند و به 
ما گفتند وقتی خواستید اجرا کنید، به ما خبر بدهید که ما طی یک جسله 
قبل از عید غدیر، صورت جلسه کردیم و شهردار منطقه یک )شهر اصفهان( 

و معاونت وقت میراث فرهنگی تأیید کردند که کار شروع شود.«

 معاون رئیس جمهور: 

فرونشست تهدیدی بزرگ برای میراث اصفهان است
معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان برنامه و بودجه گفت: اصفهان شــهری بر هامون نهاده است و 

فرونشست های زمین، تهدیدی برای این میراث است.
به گزارش »فارس«، سید حمید پورمحمدی در آیین رونمایی اسناد مالکیت مجموعه باغ موزه چهلستون 
و کارخانه ریسباف اظهار کرد: در ایران گنج های شایانی مانند میراث فرهنگی اصفهان داریم که به رایگان 
به دست ما رسیده اند؛ این گنج ها، تاریخ ۵۰۰ساله را به یادگار گذاشته اند. وی افزود: کافی است از بیرون 
ساختمان میراث فرهنگی بیرون برویم و به مسجد شیخ لطف ا...، مناره ها، حمام شیخ بهایی و دیگر آثار 
معماری بی نظیر اصفهان نگاه کنیم،  این ها تنها نمونه ای از میراث گران بهایی هستند که در دست ماست. 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: این میراث نه تنها در دوران سلجوقیان، بلکه در 
دوره های قبل تر نیز حضور دارد، به عنوان مثال، در دوره هخامنشیان، مسیرهای راه ابریشم و کاروانسراهایی 
که در دوران عباسیان نیز تکرار می شــد، گواهی بر این میراث است. پورمحمدی ادامه داد: ما باید به این 
میراث توجه کنیم و از آن حفاظت کنیم، زیرا به گفته ناصرخسرو، اصفهان شهری بر هامون نهاده است که 
دارای آب وهوای خوش است و متأسفانه امروزه آن آب ها در حال خشک شدن هستند و فرونشست های 
زمین، تهدیدی برای این میراث است. معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه تصریح کرد: 
حالا وقت آن رسیده که از میراث فرهنگی گذشتگان خود حفاظت کنیم تا آیندگان نیز بتوانند از آن بهره مند 
شوند. وی افزود: این میراث به عنوان ارثیه ای ارزشمند از گذشته به ما رسیده است و باید به خوبی از آن 

مراقبت کنیم.

خانه های تاریخی برای نجات بخشی واگذار می شوند
سرپرست صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی کشور گفت: برای واگذاری و نجات بخشی 
خانه های تاریخی  با مالکیت شخصی از طریق مزایده و صندوق احیا اعلام آمادگی می کنیم. برزین ضرغامی 
در حاشیه دیدار وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی از کارخانه ریسباف اصفهان در گفت و گو با 
»ایرنا« در پاسخ به اینکه سازوکار این نهاد برای نجات بخشی خانه های تاریخی با مالکیت بخش خصوصی 
اما در حال ویرانی، چیست؟ گفت: مالکان خانه های تاریخی اصفهان به همراه مجموعه سرمایه گذارانی که 
در این استان وجود دارند، می توانند برای مرمت و بهره برداری این خانه ها از طریق صندوق احیا و بهره برداری 
از اماکن تاریخی اقدام کنند. ضرغامی یادآور شد: خانه های تاریخی در دو بخش قرار می گیرند؛ یک دسته 
شامل خانه های است که در اختیار بخش خصوصی قرار دارند و دسته دیگر، خانه هایی هستند که در اختیار 
میراث فرهنگی قرار دارند. وی افزود: خانه هایی که در اختیار میراث فرهنگی هستند تکلیف شان مشخص تر 
است و ما آن ها را جهت احیا و بهره برداری از طریق صندوق به بخش خصوصی واگذار می کنیم. ضرغامی 
اضافه کرد: سرمایه گذاران از طریق فرمول و ساز و کاری که صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی تعیین 
کرده است، این بناها را در مدت زمانی معین، مرمت می کنند. به گفته سرپرست صندوق احیا و بهره برداری 
از اماکن تاریخی و فرهنگی کشور ساز و کار واگذاری خانه های تاریخی که مالک خصوصی دارند نیز مانند 
ســایر واگذاری های بناهای تاریخی از طریق صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی است و مالکان 
خصوصی نیز می توانند از طریق این صندوق برای برگزاری مناقصه و پیدا کردن سرمایه گذار جهت مرمت 
و بهره برداری از ملک خود اقدام کنند. طبق اطلاعات موجود، استان اصفهان دارای بیش از ۶۰۰ باب خانه 
تاریخی است. خانه های تاریخی اصفهان جزو مهمترین بناهایی هستند که بدلایل متعدد، شرایط دشوار 
و رو به ویرانی دارند؛ اما تا این لحظه جز مواردی که با تبدیل شــدن به هتل بوتیک ها، هتل های سنتی و 
بومگردی، نجات بخشی شده اند، خیل بی شماری از آنها در جای تا جای این شهر از پشت »مسجد جامع 
عتیق« گرفته تا بافت تاریخی »جویباره« و پشت »مسجد شیخ لطف ا...« در جوار »میدان نقش جهان«، راه 
تباهی را می پیمایند. سال گذشته برخی خانه های تاریخی و بناهای تحت مالکیت اداره کل میراث فرهنگی 
گردشگری و صنایع دستی اســتان اصفهان از جمله خانه شیخ الاسلام، خانه دهدشتی، خانه ارسطویی، 
سردر قیصریه و بخشی از طبقه دوم میدان امام )ره( از طریق مزایده و صندوق احیا و بهره برداری از اماکن 

تاریخی و فرهنگی جهت بهره برداری به سرمایه گذاران بخش خصوصی واگذار شد.

با مسئولان
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اد آراء
11/180 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007007836 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضي  آقای محمود محســن زاده کرمانی فرزند محمد  
بشماره شناسنامه 635  صادره از اصفهان در  ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری 
اراضی مزروعی  به مساحت 13041/69 متر مربع قسمتی از پلاک شماره  513  اصلی واقع 
در وزیرآباد  بخش 9 خریداری از مالک رسمی متقاضی خود مالک رسمی مشاعی می باشد 

محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1870179  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/181 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008808 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای مصطفی سماعی باغباداری فرزند حسين بشماره 
شناسنامه 65  صادره از در  ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی  
به مساحت 2460/04 متر مربع قسمتی از پلاک شماره  1164 فرعی از 430   اصلی واقع در 
مينادشت  بخش 9 ثبت فلاورجان خریداری از مالک رسمی شعبانعلی محمدی فرزند رحيم 

حاجی محمد علی  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1870540  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/182 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008561 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای مصطفی شریف بيدآبادی فرزند سليمان بشماره 
شناسنامه 1539  صادره از در  ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی  
به مساحت 3923/68 متر مربع قسمتی از پلاک شــماره  389  اصلی واقع در قهدریجان  
بخش 9  ثبت فلاورجان خریداری از مالک رسمی باقر فتحی فرزند علی محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 

مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871143  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/183 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008774 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  آقای محمد حســين رحيميان دســتجردی فرزند 
یداله  بشماره شناســنامه 110  صادره از اصفهان در  ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی 
با کاربری اراضی مزروعی  به مســاحت 458/78 متر مربع پلاک  514 فرعی از 29   اصلی 
واقع در زازران  بخش 9  ثبت فلاورجان خریداری از مالک رسمی حسين شيخی فرزند رحيم 

محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871168  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/184 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008786 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای نعمت اله مرادی قهدریجانی فرزند حسينقلی 
بشماره شناسنامه 8  صادره از در  ششــدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی 
مزروعی  به مســاحت 5576/35 متر مربع قسمتی از پلاک شــماره  393  اصلی واقع در 
اســفهران  بخش 9  ثبت فلاورجان خریداری از مالک رسمی اقدس الملوک مسعود فرزند 

عباسقلی محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871235  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/185 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008181 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  خانم محســا نوروزی رنانی فرزند اصغر  بشــماره 

شناسنامه 2652  صادره از در  ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی مزروعی  
به مساحت 266/17 متر مربع قسمتی از پلاک شــماره  26  اصلی واقع در هویه  بخش 9 

خریداری از مالک رسمی سيف اله کریمی فرزند عزیزاله محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871476  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/186 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008565 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای محمد محمودی فرزند اســفندیار  بشــماره 
شناسنامه 4365  صادره از  اصفهان در ششدانگ یک قطعه زمين کشاورزی با کاربری اراضی 
مزروعی  به مساحت 1492/92 متر مربع قسمتی از پلاک شماره  774 فرعی از 430   اصلی 
واقع در مينادشت  بخش 9  ثبت فلاورجان خریداری از مالک رسمی حسينعلی محمودی 

فرزند رضا محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871398  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/187 آگهي موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
 برابر راي شماره  140360302007008559 هيات  اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضي  خانم  ليــلا علی پناهی فرزند محمد  بشــماره 
شناسنامه 879  صادره از  شوشتر در  ششــدانگ یک قطعه زمين مشجر با کاربری اراضی 
مزروعی  به مساحت 3609/96 متر مربع قسمتی از پلاک شماره  1164 فرعی از 430  اصلی 
 واقع در مينادشــت  بخش 9 خریداری از مالک رسمی حســين رضایی فرزند علی  محرز 

گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي ميشود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1871695  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
11/188 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140360302034016770 مورخ 1403/9/22 هيات اول موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم علی اربابی فرزند حسين 
بشماره شناسنامه 152 صادره از کاشان در ششدانگ یک باب خانه باستثنا بها ثمنيه اعيانی 
به مساحت 156.88 متر مربع مفروز از پلاک 2024 فرعی از 45 اصلی واقع در بخش 2 کاشان 

خریداری از مالک رسمی آقای جواد زینلی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
م الف: 1870139 محمد علی ناظمی اشنی رئيس ثبت اسناد و املاک کاشان   

مفاد آراء
11/189 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 

و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1140320302034016025 مورخ 1403/9/12 هيات دوم موضوع قانون تعيين 
تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانــم محمد امين فلاح 
فرزند غلامحسين بشــماره شناســنامه 1250312949 صادره از کاشان در ششدانگ خانه 
به مســاحت 132 متر مربع مفروز از پلاک 583 فرعی از 10 اصلی واقع در بخش 2 کاشان 

محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند ميتوانند از تاریخ 
انتشار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند 

مالکيت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/11/06                         

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/11/21
 م الف: 1870124 حسن فتاح راوندی رئيس ثبت اسناد و املاک  کاشان

تحدید حدود اختصاصی
11/190 شماره نامه : 140385602024011858-1403/11/16 چون تحدید حدود ششدانگ 
یک باب باغ به مساحت 506/37 متر مربع به شماره پلاک  ثبتی 844  فرعی از 4786 اصلی 
واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتی به نام  آقای ابراهيم مرادی فرزند محمد 
در جریان ثبت است به عمل نيامده اینک بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و 
طبق تقاضای نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز چهارشنبه مورخ 1403/12/15  ساعت 
9 صبح در محل شــروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهی به کليه مجاورین 
اخطار می گردد که در روز و ســاعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات 
مالکين یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبــت از تاریخ تنظيم صورت مجلس تحدیدی 
تا 30 روز پذیرفته خواهد شد و طبق تبصره 2 ماده واحده قانون تعيين تکليف پرونده های 
معترضی ثبت معترضين ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم اعتراض به این اداره با تقدیم 
دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسليم 
نمایيد. تاریخ انتشار: 1403/11/21  م الف: 1881178 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و 

املاک جنوب اصفهان



رئیس ستاد مدیریت بحران کشور:

مسائل بحرانی اصفهان در سطوح ملی و عالی پیگیری جدی 
می شود

رئیس ستاد مدیریت بحران کشور از پیگیری جدی مسائل بحرانی اصفهان در سطوح ملی و عالی کشور خبر 
داد. به گزارش »ایرنا«، حسین ساجدی نیا در جلسه ستاد مدیریت بحران استان اصفهان به تشریح آخرین 
اقدامات و برنامه های این ستاد برای حل مســائل بحرانی پرداخت و گفت: برخی از مسائل استان ها در 
شورای عالی امنیت ملی و برخی در سطح ملی ستاد بحران مطرح و تصمیم گیری می شود. وی با بیان اینکه 
در بیشتر استان های کشور دچار کم آبی، خشکسالی و فرونشست هستیم، گفت: تمامی مسائل و مشکلات 
کشور یکجا حل نمی شود؛ اما باید با توجه به محدودیت ها اولویت بندی کرد. رئیس ستاد مدیریت بحران 
کشور با تأکید بر اینکه اکنون مشکل آب شرب و فرونشست و خشکسالی در اولویت است، افزود: در این 
راستا باید کارگروهی با کمک نمایندگان مجلس تشکیل و ایده ها برای پرداختن به مهمترین موضوعات ارائه 
و برآورد ریالی شود. وی گفت: موضوع زاینده رود و حق آبه کشاورزان نیز جزو موضوعاتی است که در ستاد 
ملی بحران مطرح خواهد شد. ساجدی نیا همچنین پیشنهاداتی برای بهینه سازی مصرف آب و استفاده 
از انرژی های خورشیدی ارائه کرد و گفت: اگر استفاده گسترده از انرژی خورشیدی عملیاتی و قوت بگیرد، 
می توان درآمد حاصل از آن را در مواقع بحران کشاورزی و خشکسالی برای بخش کشاورزی استفاده کرد.

وضعیت آب در کل استان به شرایط بحرانی نزدیک شده 
استاندار اصفهان نیز در این نشســت با اشاره به وضعیت آب در اســتان، از پیگیری پروژه های اساسی و 
زیرساختی برای تأمین آب شرب خبر داد. مهدی جمالی نژاد با تأکید بر اهمیت تخصیص فوری بودجه 
برای پروژه های تأمین آب شرب استان گفت: برخی از این پروژه ها بدون دریافت بودجه آغاز شده و نیازمند 
حمایت مالی است. وضعیت آب در کل استان به شرایط بحرانی نزدیک شده و اطلاع رسانی دقیق در این 
زمینه بسیار ضروری است. وی افزود: ۸۶ درصد آب شــرب اصفهان و ۷۰ شهر دیگر به همراه ۵۰۰ روستا 
به یک سامانه وابسته است و این وضعیت خطری جدی برای کل استان محسوب می شود. جمالی نژاد 
گفت: این موضوع در مقایسه با وضعیت تهران و مشهد قابل توجه بوده و نیازمند توجه و اهتمام ویژه است.

لیدر اصلی عرفان حلقه در اصفهان دستگیر شد
لیدر اصلی عرفان انحرافی حلقه توسط سربازان گمنام امام زمان)عج( سازمان اطلاعات سپاه صاحب الزمان 
)عج( اصفهان دستگیر و تحویل مقام قضایی شد. به گزارش »فارس«، در اطلاعیه سازمان اطلاعات سپاه 
آمده است: فرقه انحرافی حلقه به بهانه انرژی درمانی و رفع مشکلات روحی و روانی مردم با دخالت در امور 
پزشکی، موجب انحراف اعتقادی مردم شده و از این طریق، اموال نامشروع کسب می کند. لذا با اقدامات 
صورت گرفته توسط سربازان گمنام امام زمان )عج( لیدر این فرقه که به عنوان یکی ازاشاعه دهندگان اصلی 
در استان اصفهان فعالیت داشت، طبق ماده ۵۰۰ مکرر قانون مجازات اسلامی دستگیر شد. از هموطنان 

عزیز درخواست می شود هر گونه خبر از فعالیت فرَق ضاله و انحرافی را به ستاد خبری 114 اطلاع دهند.

امدادرسانی به ۳۴۰ مسافر گرفتار در برف در اصفهان
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان از امدادرسانی به ۳4۰ نفر در قالب 1۲۰ خانواده مسافر گرفتار در 
برف در جاده های روستایی و شهری غرب و جنوب استان خبرداد. منصور شیشه فروش در گفتگو با »مهر« 
اظهار کرد: با استقرار 4۸۰ تیم امدادی در محورهای برف گیر، از شب پنجشنبه تا ظهر جمعه امدادرسانی و 
اسکان اضطراری افراد در راه مانده و آزاد سازی خودروهای در محاصره کولاک برف در محورهای جاده ای و 
گردنه های بر فگیر و ارتفاعات شهرستان فریدونشهر، بویین میاندشت -خوانسار و محور تیدجان- ویست، 
محور دامنه- بویین میاندشت، محور داران- الیگودرز، محورهای تیران و کرون، ارتفاعات کاشان، محورهای 
ارتباطی کاشان -نطنز، کاشان- قم و کنار گذرهای شرق و غرب انجام شده است. به گفته شیشه فروش، 

بیشترین بارش برف به میزان ۳۰ سانتیمتر در پشتکوه دوم فریدونشهر بوده است.

طغیانی:

۲گنبدمسجدشیخلطفا...وجامععباسیبهافتضاحمرمتیکشورتبدیلشدهاند

نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از وضعیت مرمت آثار تاریخی این شهر گفت: دو گنبد مسجد 
شیخ لطف ا... و جامع عباسی به افتضاح مرمتی کشور تبدیل شده اند. مهدی طغیانی در گفت وگو با »مهر«، با اشاره به 
مطالبات خود از وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در نشست مجمع نمایندگان استان اصفهان، توضیح 

داد که در این جلسه چه مسائلی را با وزیر در میان گذاشته و چه انتقاداتی را مطرح کرده است.

مطالبه دستیار ویژه برای پیگیری مشکلات میراثی اصفهان
طغیانی در این گفت وگو اظهار کرد: در نشست مجمع نمایندگان اســتان اصفهان، به وزیر میراث فرهنگی تأکید کردم 
که اصفهان در تمامی حوزه های گردشگری، صنایع دستی و میراث فرهنگی، سرآمد کشور است. اما متأسفانه عملکرد 
ضعیف اداره کل میراث فرهنگی اســتان باعث شــده که امروز در بدترین وضعیت ممکن قرار بگیــرد. وی افزود: به 
وزیر پیشنهاد دادم که یکی از معاونان وزارتخانه به عنوان دســتیار ویژه منصوب شود تا مسائل میراثی، گردشگری و 
صنایع دستی اصفهان را به طور ویژه پیگیری کرده و به مدیرکل میراث فرهنگی استان در رفع این مشکلات کمک کند. این 
پیشنهادی بود که در دوران وزارت آقای عزت ا... ضرغامی نیز مطرح شد و حتی وعده اجرای آن داده شد، اما متأسفانه 
هیچ گاه عملی نشد. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با انتقاد از مخالفت وزیر میراث فرهنگی با این 
پیشنهاد گفت: آقای سید رضا صالحی امیری، وزیر کنونی، در همان لحظه ای که این موضوع را در جلسه مطرح کردم، 
مخالفت کرد و گفت که چنین اقدامی امکان پذیر نیست. این در حالی است که اصفهان، با وجود ظرفیت های عظیم خود، 
امروز با بحران های جدی در حوزه میراث فرهنگی و گردشگری روبه رو است و این مخالفت به هیچ وجه منطقی نیست. 
طغیانی در ادامه توضیح داد که در نشست مجمع نمایندگان، انتقادات شدیدی نسبت به وضعیت مرمت دو گنبد تاریخی 
اصفهان مطرح کرده است. وی در این باره گفت: در همان جلسه خطاب به وزیر گفتم که مرمت دو گنبد مسجد شیخ 
لطف ا... و مسجد جامع عباسی، نیازمند تشکیل یک کمیته از افراد متخصص، صاحب نظر و اهل فن داشت تا مشکلات 
آن ها به طور دقیق بررسی و برطرف شود. این دو گنبد مانند افراد سالخورده ای هستند که باید برای بهبود وضعیتشان، 
شورای پزشکی تشکیل داد. اما اداره کل میراث فرهنگی استان اصفهان آن قدر ضعیف عمل کرده که مرمت این دو گنبد 
بیش از 1۰ سال طول کشیده و حالا به افتضاح مرمت کشور تبدیل شده اند. وی افزود: یکی از قاچ های مرمت شده مسجد 

شیخ لطف ا... هنوز رنگش با بقیه قسمت های گنبد تفاوت دارد. در مورد گنبد مسجد جامع عباسی هم تنها کاشی های 
آن را مرمت کرده اند، در حالی که سازه آن همچنان دچار مشکل است. از سوی دیگر، میدان نقش جهان سالانه 4 تا ۵ 

سانتی متر نشست می کند؛ اما هنوز هیچ کمیته فنی برای حفاظت از این بناهای تاریخی تشکیل نشده است.

مطالبه تشکیل کمیته ویژه برای بررسی مشکلات میراثی اصفهان
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد که این مطالبه را در نشست مجمع نمایندگان استان به وزیر 
میراث فرهنگی گوشزد کرده و گفته است: در دوره وزارت آقای ضرغامی، وزیر وقت میراث فرهنگی، این موضوع را مطرح 
کردم و او قول داد که کمیته ای ویژه برای بررسی و رفع مشکلات بناهای تاریخی ثبت جهانی اصفهان تشکیل شود؛ اما 
این وعده عملی نشد. به همین دلیل در جلسه خطاب به آقای صالحی امیری گفتم که تا زمانی که این کمیته تشکیل 
نشود و هر دو هفته یک بار برای بررسی مشکلات ابنیه تاریخی اصفهان جلسه ای برگزار نکند، من از این مطالبه کوتاه 
نخواهم آمد. اگر اقدامی صورت نگیرد، این موضوع را در کمیسیون فرهنگی مجلس مطرح خواهم کرد و از وی خواهم 
پرسید که وزارتخانه و اداره کل میراث فرهنگی تاکنون چه اقداماتی در این زمینه انجام داده اند. وی در بخش دیگری 
از گفت وگوی خود، از ضعف مدیریتی اداره کل میراث فرهنگی استان انتقاد کرد و توضیح داد که این موضوع را نیز در 
جلسه مجمع نمایندگان استان به وزیر گوشزد کرده اســت: به وزیر میراث فرهنگی گفتم که اداره کل میراث فرهنگی 
استان در ضعیف ترین وضعیت خود قرار دارد و متأسفانه برخی افراد که در این اداره مسئولیت کلیدی و ارشد دارند، هیچ 
شناختی از مسائل میراثی ندارند. همین موضوع باعث شده که ابنیه تاریخی اصفهان امروز در چنین وضعیت اسفناکی 
قرار بگیرد. طغیانی تأکید کرد: در نقد عملکرد مدیران تعارف ندارد و هرجا که مدیری کم کاری کند، ضعف مدیریتی او را 

به وزارتخانه مربوطه اطلاع خواهد داد.

بلاتکلیفی کارخانه ریسباف؛ آیا میراث فرهنگی قادر به مدیریت آن است؟
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی در ادامه این گفت وگو، از وضعیت نامعلوم کارخانه ریسباف انتقاد کرد 
و توضیح داد که این موضوع را نیز در نشست مجمع نمایندگان استان به وزیر گوشزد کرده است. وی افزود: در جلسه به 
وزیر میراث عنوان کردم که بعد از گذشت شش ماه از استقرار دولت آقای پزشکیان، وزارت میراث فرهنگی هنوز در مورد 
تبدیل کاربری موزه ریسباف بلاتکلیف است. من اجازه نخواهم داد که زحمت سه ساله ام در این حوزه، به دلیل ضعف 
اداره کل میراث فرهنگی استان از بین برود. سه سال تلاش کردم که کارخانه ریسباف از تملک بانک ملی خارج شده و بر 
اساس مصوبه دولت به موزه منطقه ای تبدیل شود؛ اما حالا وزارتخانه قصد دارد آن را دوباره به بانک ملی بازگرداند. دلیل 

این تصمیم چیست؟ اینکه اداره کل میراث فرهنگی استان حتی توانایی نگه داری از این مجموعه را ندارد؟

حراج سالیانه صنایع دستی اصفهان، برنامه ای که هنوز اجرا نشده است
وی به موضوع حراج سالیانه صنایع دستی اصفهان اشاره کرد و توضیح داد که این مسئله را نیز در نشست با وزیر مطرح 
کرده است: به وزیر میراث در جلسه این نکته را گوشزد کردم که از زمان مدیریت آقای علیرضا ایزدی در اداره کل میراث 
فرهنگی استان اصفهان، قرار بود هر سال یک حراج سالیانه صنایع دستی در اصفهان برگزار شود اما هنوز خبری از این 
برنامه نیست. این در حالی است که صنایع دستی اصفهان یکی از مهم ترین ظرفیت های اقتصادی و فرهنگی این استان 
محسوب می شود و عدم برگزاری این حراج، ضربه بزرگی به فعالان این حوزه وارد کرده است. طغیانی تأکید کرد که از 
پیگیری مشکلات میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اصفهان کوتاه نخواهد آمد و هشدار داد که اگر این روند 
ادامه پیدا کند، موضوع را در مجلس و کمیسیون فرهنگی به طور جد از وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

کشور مطالبه خواهد کرد.

جامعه
یکشنبه ۲۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۰ شعبان  ۱۴۴۶ / ۹ فوریه ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۹۷

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش با بیــان اینکه با ایجاد 
مدارس سمپاد و یا برگزاری کلاس های آمادگی سمپاد در دوره ابتدایی 
مخالف هستیم گفت: تأکید سند تحول بنیادین بر تربیت و پرورش تفکر، 
مهارت های تفکر و خلاقیات اســت که ســازگار با روش های آزمون های 
تســتی که در مدارس ســمپاد برگزار می شود نیســت؛ بنابراین، در دوره 
ابتدایی تمرکز بر پرورش همه جانبه و رشــد تمام ساحتی دانش آموزان 
اســت و معطوف به برنامه های آماده ســازی برای آزمون های ســمپاد 

نیست.
رضوان حکیم زاده در گفت وگو با »ایســنا«، با بیان اینکه نسبت تحصیل 
دختران و پســران در حال حاضر حدود 4۹.۵ به ۵۰.۵ درصد است گفت: 
این نشان می دهد در برابری فرصت های آموزشی برای دختران و پسران 
دســتاوردهای خوبی داشــته ایم و موضوعی که خیلی خوشحال کننده 
هم نیست، این اســت که تعداد بازمانده  از تحصیل ها در دختران کمتر از 

پسران است.
وی درباره برنامه های درنظر گرفته این معاونــت برای دهک های پایین 
گفت: در طرح حامــی دانش آموزانی که فقــر یادگیری دارنــد، اکثراً از 
خانواده های با دهک های پایین هســتند، برنامه حامی سعی می کند به 
فقر یادگیری در این دانش آموزان توجه کنــد و کمک می کند فرزندان در 
خانواده های با دهک های پایین که امکان حمایت خانواده را برای یادگیری 

ندارند، در برنامه جبرانی مدرسه، ضعف یادگیریشان برطرف شود.
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پــرورش با بیان اینکه طرح 

حامی یکــی از مهم ترین برنامه های آموزش و پــرورش با هدف کاهش 
فقر یادگیری در دوره ابتدایی طراحی شده اســت، ادامه داد: بسیاری از 
دانش آموزان ممکن است در مدرسه حضور داشته باشند اما مهارت های 
پایه مانند خواندن، نوشتن و حســاب کردن را به طور کامل نیاموزند. وی 
افزود: اگر این مهارت هــا در دوره ابتدایی به خوبی آموزش داده نشــود، 
موفقیت تحصیلی و شغلی آینده دانش آموزان به خطر می افتد؛ بنابراین، 
با شناسایی دانش آموزان نیازمند حمایت آموزشی توسط مدیران مدارس 
به عنوان رهبران جریان آموزشی، برگزاری کلاس های جبرانی ویژه برای 
این دانش آموزان، شروع مداخلات آموزشی از بهمن ماه، بلافاصله پس از 

نوبت اول، بدون انتظار برای پایان ســال تحصیلی و با استفاده از ظرفیت 
شورای مدرســه برای نظارت و اجرای مؤثر برنامه، می توان در این طرح 

قدم برداشت.
حکیم زاده بــا بیان اینکــه عدالت آموزشــی ایجــاب می کنــد که این 
دانش آموزان مورد توجه ویژه قرار گیرنــد اظهار کرد: آمار پایش یادگیری 
در سراسر کشور نشــان می دهد که تعداد زیادی از دانش آموزان در دوره 
ابتدایی نیازمند تلاش بیشتر در دروس پایه هستند و این دانش آموزان، 
جمعیت هدف طرح حامی را تشکیل می دهند که هدف آن جبران ضعف 

یادگیری از طریق برنامه های آموزشی متمرکز و داوطلبانه است.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش درباره پیشنهادات ارائه 
شده به سازمان پژوهش در خصوص تحول در کتب درسی دانش آموزان 
نیز عنوان کرد: ســازمان پژوهش بــرای تحول در برنامه های درســی، 
برنامه هایی را در دســت اجرا دارد که با آن ها همکاری داریم. وی افزود: 
تلاش می شــود که از تکیه بر صرف کتاب های درســی به منابع یادگیری 

متعدد و متنوع پیش برویم که یکی از برنامه های این معاونت است.
معاون آموزش ابتدایی با بیان اینکه با چه برنامــه ای معلمان می توانند 
دانش آموزانی موفق در آزمون های تیمزوپرلز داشــته باشند گفت: بهبود 
نتایج دانش آموزان در آزمون ها به عوامل متعددی بستگی دارد، یکی از 
آن ها روش های آموزش است، هر چقدر بتوانیم روش های فعال را به کار 
بگیریم و به جای تکیه بر محفوظات، بر درک و فهم و کاربرد دانش آموزان 
در روش های آموزش تأکید و اســتفاده کنیم قطعاً می توانیم متناسب با 
سئوالات تیمزوپرلز که بیشــتر کاربردی و مفهومی هستند، نتایج بهتری 

داشته باشیم.
 حکیم زاده با بیــان اینکــه در دوره ابتدایی بــا ایجاد مدارس ســمپاد 
مخالف هســتیم اظهار کرد: تأکید ســند تحــول بنیادین بــر تربیت و 
پرورش تفکر، مهارت های تفکر و خلاقیات است که سازگار با روش های 
 آزمون های تســتی کــه در مدارس ســمپاد برگزار می شــود نیســت؛ 
بنابراین، در دوره ابتدایی تمرکز بر پرورش همه جانبه و رشد تمام ساحتی 
دانش آموزان است و معطوف به برنامه های آماده سازی برای آزمون های 

سمپاد نیست.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش خبر داد

حمایت از فرزندان دهک های پایین برای جبران فقر یادگیری آنها

با مسئولان
یکشنبه  21   بهمن   1403 / 10  شعبان  1446 /  9  فوریه     2025 / شماره  4297
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تحدید حدود اختصاصی
11/191 شماره نامه : 140385602024011835-1403/11/16 نظر به اینکه به موجب رای 
شــماره 140360302024003680 مورخ 1403/9/24 هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ  یک قطعه زمین کشاورزی بدون 
درج اعیانی و با کاربری کشاوزی  به مساحت 421/99  متر مربع تحت شماره 845 فرعی  
از 4786  اصلی  واقع در بخش 5 ثبت اصفهان در مالکیت خانم معصومه رمضانی فرزند 
غلامرضا  مستقر گردید و پرونده ثبتی فاقد ســابقه تحدید حدود می باشد لذا به استناد 
تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق الذکر و  طبق تقاضای مالک تحدید حدود ملک مرقوم 
در روز دوشنبه مورخ 1403/12/13 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد و 
به موجب این آگهی به کلیه مالکین و مجاورین اعلام می گردد تا در روز و ساعت مقرر 
در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین و مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 
تنظیم صورت مجلس تحدید حدود و فقط تا 30 روز پذیرفته خواهد شد و معترض طبق 
ماده 86  آئین نامه قانون ثبت باید از تاریخ تســلیم اعتراض به این اداره، ظرف یک ماه 
دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تســلیم و گواهی تقدیم دادخواست را اخذ 
 و به این واحد ثبتی ارائه نماید، درغیر این صورت متقاضــی ثبت یا نماینده قانونی وی 
می تواند به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به اداره 
ثبت تسلیم نماید و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را با رعایت مقررات 

ادامه میدهد. تاریخ انتشار: 1403/11/21  م الف: 1880616 شبان رئیس منطقه ثبت 
اسناد و املاک جنوب اصفهان

مزایده تلفن همراه
 11/192 شــماره آگهی: 140303902002000462 شــماره پرونده: 140104002002000158 
آگهی مزایــده پرونده به شــماره بایگانــی 140100203 خــط تلفن همراه به شــماره 
09131117448 متعلــق به آقــای صفر مانیان کــه بموجب نامه شــرکت مخابرات به 
شــماره 01/770/6771 مورخ 1401/03/03 بابت مهریه مندرج در ســند ازدواج: شماره 
ســند: 6688،  تاریخ ســند: 1379/11/01، دفترخانه صادرکننده : دفترخانه ازدواج 148 
و طلاق 97 شــهر اصفهان در قبــال طلب خانم مریــم نصر آزادانــی و حقوق دولتی 
متعلقه در پرونده به شماره بایگانی فوق بازداشــت گردیده است و طبق نظر کارشناس 
رســمی دادگســتری امتیاز خط فوق الذکر به قیمت پایه 770/000/000 ریال )هفتصد 
و هفتــاد میلیون ریــال( ارزش دارد، مزایــده از ســاعت 9 الی 12 روز دوشــنبه مورخ 
1403/12/06 در اداره اجرای اســناد رســمی اصفهــان واقع در اصفهــان خیابان تالار 
میدان هفت تیر برگزار می شــود. مزایده از مبلغ پایه شــروع و به هر کس خریدار باشد 
 به بالاترین قیمت پیشــنهادی نقدا فروخته می شــود. لازم به ذکر است پرداخت کلیه 
بدهی های مربوط به خط تلفن همراه در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد تا تاریخ 
مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشــده باشد به عهده برنده مزایده است 

ضمن آنکه پس از مزایده در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از 
 محل مازاد به برنده مزایده مسترد می گردد. ضمنا این آگهی در سایت سازمان به آدرس
 Agahi.ssaa.ir و یک نوبت در روزنامه زاینده رود چاپ اصفهان مورخ 1403/11/21 
درج و منتشر می گردد و درج در سایت ســازمان به منزله انتشار در روزنامه کثیرالانتشار 
محلی می باشــد و چنانچه روز و ســاعت معین شــده، مصادف با روز تعطیل ادارات 
 باشــد، روز برگزاری مزایده روزی خواهد بود که ادارات بعد از تعطیلی باز خواهند شــد. 
توضیحا جهت شرکت در جلســه مزایده ده درصد از مبلغ پایه مزایده را به حساب تمرکز 
وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک اصفهان و شناسه واریز )دریافت از حسابداری 
اداره اجرای اسناد رســمی اصفهان( بابت پرونده کلاســه فوق واریز و به همراه تقاضای 
کتبی و ارائه کارت شناسایی معتبر الزامی اســت. برنده مزایده باید مابقی مبلغ خرید را 
ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که 
ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب ســپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل 
استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. م الف: 1881281 اداره اجرای اسناد 

رسمی اصفهان 
فقدان سند مالکیت

11/193  شــماره نامــه: 140385602033005050- 1403/11/13 نظر به اینکه ســند 
مالکیت ششــدانگ  اعیان یک دستگاه آپارتمان )نوع ملک مســکن مهر( به مساحت 

83/95 متر مربع  به شــماره 2955 فرعی از 51- اصلی واقع در بخــش 9 حوزه ثبتی 
نطنز قطعه 8 تفکیکی مفروز و مجزی شــده از 2947 فرعی از اصلی مرقوم به نام روح 
ا... پویا در دفتر 181 املاک صفحه 538 ذیل شــماره 16696 ثبت و به شــماره چاپی 
563538 صادر و تســلیم گردیده است و ســپس وکیل نامبرده خانم زهرا یوسفی برابر 
درخواســت به شــماره وارده 140321702033008612 مــورخ 1403/11/10 منضم   به 
دو برگ استشــهادیه که امضاء شــهود آن ذیل  شناســه یکتا 140302157140000589 
و رمز تصدیق 110658 به تایید دفترخانه اســناد رســمی شــماره 13 نطنز رسیده است  
مدعی مفقود شــدن ســند مالکیت مرقوم  در اثر جابجایی می باشــد  و درخواســت 
ســند مالکیت المثنی  ملک فوق را نموده اســت لــذا مراتب به اســتناد تبصره یک 
اصلاحی ذیل ماده 120 آیین نامــه قانون ثبت  در یک نوبت آگهی می شــود چنانچه 
 کســی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یــا وجود ســند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس 
و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مهلت مقرر 
اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا ســند معامله ارائه نشود 
 اقدام به صدور ســند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شــد. م الف: 1881009  

رحمت اله شاهدی مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک نطنز  



مهاجم ایرانی روستوف 89 دقیقه مقابل زنیت بدون گل بود. به گزارش »ورزش ســه«، محمد محبی که طی یک سال و نیم اخیر در سه جدال روستوف مقابل 
زنیت سنت پترزبورگ در لیگ برتر روسیه فقط یک بار به عنوان جانشین به میدان رفته و موفق به گلزنی نشده بود، در دیدار تدارکاتی هم نتوانست این شانس را 
به دست بیاورد. مهاجم ایرانی روستوف در حالی که دوباره در ترکیب این تیم در مسابقات دوستانه دیده می شد، با انگیزه زیادی مقابل زنیت سنت پترزبورگ به 
زمین رفت که دو شوت خطرناک او در نیمه نخست این بازی تدارکاتی با کمترین اختلاف از بالا و کنار تیرک دروازه راهی اوت شد. محبی در حضور 89 دقیقه ای 
در مسابقه تدارکاتی مقابل زنیت سنت پترزبورگ به دنبال تجربه نخســتین گل خود برابر این تیم بود که چنین شرایطی برای او به وجود نیامد و بدشانس بود و 
دیداری که در ورزشگاه آل نهیان ابوظبی برگزار می شــد، با برتری 2 بر یک زنیت خاتمه یافت. تیم فوتبال روستوف حدود 24 روز دیگر در نخستین دیدار رسمی 

خود در سال 2025 به مصاف دینامو مسکو خواهد رفت که محمد محبی امیدوار است شرایط خوبی تا این بازی به دست بیاورد.

طلسم مهاجم ایرانی در روستوف

اختلاف فاحش مسی با رونالدو و نیمار
یک پایگاه معتبر در حوزه آمار و ارقام فوتبال، تعداد مســابقاتی که در آن ســه ستاره فوتبال جهان 
یعنی نیمار، مسی و رونالدو توانسته اند بیشترین امتیازات کامل را کسب کنند اعلام کرد. به گزارش 
»مهر«، پایگاه آماری WhoScored که یکی از معتبرترین منابع آماری در فوتبال جهان محسوب 
می شود، آمار جذابی از بازیکنان مطرح دنیای فوتبال منتشــر کرده است. در این گزارش، عملکرد 

بازیکنان بر اساس بالاترین امتیازهای ثبت شده از فصل 2009-2010 تاکنون بررسی شده است.
لیونل مســی از فصل 2009-2010 تاکنون 119 بار امتیاز کامل 10 از 10 را در WhoScored به دست 
آورده است. این رکورد فوق العاده نشان دهنده ســلطه بی چون وچرای اسطوره آرژانتینی در دنیای 

فوتبال طی این سال هاست.
کریستیانو رونالدو، دیگر فوق ستاره دنیای فوتبال، ۳8 بار امتیاز کامل 10 از 10 را از آن خود کرده است. 
با اینکه این عدد نسبت به مسی فاصله زیادی دارد، اما همچنان او را در میان برترین بازیکنان تاریخ 

فوتبال از این حیث قرار می دهد.
نیمار با ۳۳ امتیاز 10 پس از مسی و رونالدو بیشترین تعداد امتیاز کامل را در این بازه زمانی به ثبت 
رسانده است و این نشــان دهنده کیفیت بالای او در دوران حضورش در بارسلونا، پاری سن ژرمن و 

تیم ملی برزیل است.
چندین بازیکن دیگر نیز توانســته اند حداقل یک بار امتیاز کامل را به دست آورند: روبرتو فیرمینو 
)۶ بار(، سون هیونگ مین )5 بار(، وین رونی )5 بار(، لروی ســانه )5 بار(، تیری آنری )4 بار(، 
دیدیه دروگبا )2 بار( و جرمین دفو )2 بار(. این پایگاه آماری، بیشترین نمرات برخی از چهره های 
سرشــناس فوتبال جهان را در سال های اخیر اعلام کرده که بدین شــرح است: مارکوس رشفورد 
)25/2024 - منچستریونایتد و بارنزلی(: 9.84، کریستین پولیشیچ )20/2019 - برنلی و چلسی(: 
10.0، ویرجیل فن دایــک )19/2018 - لیورپول و واتفورد(: 9.54 و روبرت ســانچز )25/2024 - 

بورنموث و چلسی(: 8.80.
در میان بازیکنان نسل اخیر، مسی، رونالدو و نیمار همچنان ســه چهره برتر هستند که بیشترین 
امتیازات کامل را از آن خود کرده اند. این آمار نشان دهنده سطح بالای تأثیرگذاری بازیکنان برترین 

تیم های جهان در سال های اخیر است.

خرید بزرگ رئال با پول فروش وینیسیوس
بحث جدایی وینیسیوس جونیور، ستاره برزیلی از رئال مادرید جدی تر از همیشه به نظر می رسد. 
وینیسیوس، ستاره بی چون و چرای رئال در چند فصل اخیر بوده و عملکرد درخشان او باعث شده 
است که این تیم در بسیاری از رقابت ها به پیروزی های مهمی دست پیدا کند و عناوین مختلفی را به 
دست آورد. مدیران و هواداران رئال علاقه بسیار زیادی به این بازیکن دارند و همیشه در بسیاری از 
مواقع حمایت خودشان را از او نشان داده اند و این بازیکن هم بارها از علاقه اش به رئال و حضورش 
در سانتیاگو برنابئو صحبت کرده است. با این حال، شایعات بسیاری درباره احتمال جدایی ستاره 
برزیلی از رئال در پنجره نقل و انتقالات تابستانی ســال آینده با توجه به پیشنهاد وسوسه برانگیز 
عربستانی ها به گوش می رسد. نشــریه معتبر اتلتیک انگلیس نوشته جلسه اول رئال با پیشنهاد 
افزایش دستمزد وینیسیوس به بن بست خورد چون ستاره برزیلی و خانواده اش مخالفت خود را با 
پیشنهاد رئال اعلام کردند. منابع نزدیک به رئال پیش از این مدعی شده بودند که مدیران این باشگاه 
به هیچ وجه مانع جدایی هیچ بازیکنی که مایل اســت رئال را ترک کند نخواهند شــد و حالا رادیو 
مونته کارلو مدعی شده که مدیران رئال گزینه مد نظرشان در صورت جدایی احتمالی وینیسیوس را 
هم انتخاب کرده اند. گفته می شود رئال شرایط ویلیام سالیبا را به دقت زیر نظر دارد و در صورتی که 
ویلی تصمیم به ترک این باشگاه بگیرد، آنها با استفاده از پول فروش او به صورت جدی برای جذب 
بازیکن از آرسنال اقدام خواهند کرد. پیشنهاد ارائه شده از سوی عربستانی ها به وینیسیوس در حدود 
یک میلیارد یورو برای چهار فصل تخمین زده شده است که مبلغی بسیار نجومی به حساب می آید. 

آنها همچنین حاضر هستند ۳00 میلیون یورو برای خرید او به رئال پرداخت کنند.

خبر روز

کامبک تماشایی کلباء با 
دبل قایدی 

اتحاد کلباء در مســابقه خانگی خود مقابل 
شــارجه قدرتمند با دبل ســتاره ایرانی اش 
2 بر یک برنده شد تا شــباب الاهلی، تیمی 
که عزت اللهی و آزمــون را در اختیار دارد، با 
یک امتیاز اختلاف و یک بازی کمتر در صدر 
بماند و در صورت پیروزی در مسابقه بعدی 

در صدر جدول فاصله بیندازد. 
به گزارش »ورزش ســه«، مهدی قایدی در 
برابر تیمی که فقط به دنبال قهرمانی اســت 
کار بزرگی انجام داد و با وجود اینکه تیمش 
تا لحظات پایانی با نتیجه یک بر صفر عقب 
بود، بــه تنهایی و بــا نبــوغ فوق العاده اش 

سرنوشت بازی را عوض کرد. 
با وجود اینکــه دروازه کلبــاء در دقیقه 82 
توســط کایو باز شــده بود، اما 4 دقیقه بعد 
قایدی ضربه ایســتگاهی پشــت محوطه 
جریمه را با شوت فنی و چشم نواز به گوشه 
دروازه شــارجه فرســتاد تا کار را به تساوی 

بکشد. 
انگیزه بــالای قایدی و نمایش خســتگی 
ناپذیر او تا ثانیه  آخر این بازی ادامه داشت 
و در دقیقه ۶+90 پاس رو به جلوی کوفی را 
ســتاره ریزنقش ایرانی با استارت سریع و 
حرکت در عرض در محوطه جریمه شارجه، 
با شوت پرقدرت تبدیل به گل کرد تا کامبک 

تکمیل شود. 
شــارجه که قبل از این مســابقه فقط یک 
امتیاز کمتر نسبت به شباب الاهلی داشت 
با شکست 2 بر یک ۳7 امتیازی و در جایگاه 
دوم جدول لیگ برتر امارات ماند و کلباء هم 
با دبل ستاره ایرانی اش 21 امتیازی شد و با 
صعود دو پله ای موقتا در رتبه هفتم ایستاد. 
قایدی که ســیزدهمین بازی فصل خود در 
لیگ برتر امارات را انجام می داد، توانســت 
تعداد گل هایش در ایــن رقابت ها را به عدد 
9 برســاند تا در کنار 5 پــاس گل همچنان 
مؤثرتریــن بازیکن فصل تیمش باشــد و 
پس از کوجــو لابا )العیــن( و عمر خربین 
)الوحده(، در جایگاه ســوم جدول برترین 

گلزنان ادنوک لیگ بایستد.

فوتبال جهان

عکس خبر

پیشکســوت فوتبــال ایران در خصــوص وضعیت 
زیرســاخت های  ورزشــی اصفهان پس از انقلاب 
اسلامی گفت: اصفهان باتوجه به قدمت و جایگاه بالا 
در ورزش ایران دو تیم بزرگ لیگ برتری و پرافتخاری 
که دارد، نیاز داشــت تــا هر کدام از باشــگاه ها یک 
ورزشگاه اختصاصی داشته باشند، برخلاف تیم های 
بزرگ پایتخت کــه از این ویژگی محروم هســتند. 
رسول کربکندی در گفت و گو با »فارس« اظهار کرد: 
ذوب آهن ورزشگاه فولادشــهر را ساخت و ورزشگاه 
نقش جهان نیز با کمک شرکت فولاد مبارکه تکمیل 
شــد. وی تصریح کرد: نقش جهان یک ورزشــگاه 
آبرومند است که برای کل ایران می تواند یک امتیاز 
ویژه در بحث کسب میزبانی های بین المللی باشد. 
پیشکســوت فوتبال اصفهان گفت: این ورزشــگاه 
در مکانی ساخته  شد که بیشــتر هواداران فوتبال از 

آن منطقه هســتند و برای آن ها دسترســی به این 
ورزشگاه کار آسانی است و حالا روز هایی را می بینیم 
که چهل پنجاه هزار نفر در ورزشــگاه حضور می یابند 
و به تماشــای فوتبال می پردازند. وی ادامه داد: در 
گذشــته برای بازی های باشــگاهی در سطح شهر 
و استان ورزشــگاه ها پر می شــد به یاد می آورم که 
برای مثال ورزشگاه تختی چنین وضعیتی داشت. 
گلرپیشکسوت ذوب آهن و تیم ملی گفت: وضعیت 
ســپاهان از این نظر مطلوب اســت اما ذوب آهن و 
تیم های دیگر تماشــاگر آن چنانی ندارند که در این 
مورد بعد مسافت و عدم نتیجه گیری ذوب آهن در 
این چند ســال از عوامل تأثیرگذار بوده است. وی با 
بیان اینکه دیگر به ورزشگاه های بزرگ نیازی نیست 
افزود: ورزشــگاه های  کوچک برای استفاده عموم 
مردم باید ساخته شود اما ورزشگاهی هم اگر ساخته 

می شود نباید هزینه بالایی برای استفاده مردم داشته 
باشد. طبق قانون اساسی مردم باید از امکانات ورزش 
رایگان استفاده کنند؛ احداث ورزشگاه های کوچک 
در محلات کمک بزرگی خواهد بود اما ورزشگاه های 
بزرگ در شــرایط فعلی نیاز نیست. کربکندی گفت: 
خیرین خیلی کمک کردنــد و بخش خصوصی نیز 
تلاش زیادی داشــته تا امکانات خوبی فراهم شود 
اما به نظرم دولت در این زمینه ها سرمایه گذاری لازم 
را انجام نداده است و ما در مناطق محروم امکانات 

ورزشی بیشتری نیاز داریم.

نقش جهان، ورزشگاه آبرومند برای ایران است

ذوب آهنِ ربیعی سزاوار باخت نبود اما؛

گاندوها برای برتری به خون تازه در فاز هجومی نیاز دارند
طلسم شکست ناپذیری ذوب آهن پس از مرضیه غفاریان

8 هفته در لیگ برتر شکســت؛ البته در برابر 
یکی از غول های لیگ! باید بر ادعای سرمربی جوان گاندوها صحه گذاشت 
 که سبزپوشــان اصفهانــی در این بازی ســزاوار باخــت در برابــر تراکتورِ 
تا بن دندان مسلح نبودند؛ چه اینکه شاگردان ربیعی تا آخرین دقیقه بازی از 
سنگر خود در برابر حملات خط آتش زهردار تیم اسکوچیچ محافظت کردند؛ 

اما در دقیقه 90 شد آنچه نباید می شد و بالاخره ذوب آهن گل خورد. 
با این حال نباید فراموش کرد که ذوب آهنِ کم بضاعت در برابر تیمی یک بر 
صفر شکست خورد که اولًا در دور رفت این رقابت ها موفق شده بود با زمینگیر 
کردن آن در تبریز طعم نخستین باخت فصل را در برابر چشم هواداران پرشور 
پرشورها به آنها بچشاند و در ثانی گاندوها در حالی در مصاف با تراکتور یک 
بر صفر شکست را پذیرا شــدند که تیم تبریزی بهترین خط حمله لیگ را با 
۳4 گل زده تا به اینجای فصل به خود اختصاص داده؛ یعنی 1.78 گل زده 

در هر بازی.
علاوه بر اینها آمار نشان می دهد ســربازان ربیعی در تقابل با تیم هجومی 
اسکوچیچ در لاک دفاعی فرو نرفته بودند. 7 موقعیت گل برای ذوب آهن 
در مصاف با تراکتور در مقابل 9 موقعیت گل تیم تبریزی بهترین شاهد بر این 
مدعاست که گاندوها پا به پای تی تی ها در این بازی جنگیدند و تلاش کردند 
بلکه راهی برای فروریختن سنگر گلر ملی پوش تراکتور بیابند اما نشد آنچه 
باید می شد و ذوب آهن پس از 8 بازی در لیگ سرانجام طعم شکست را آن 

هم در فولادشهر پذیرا شد.
ذوب آهن در این بازی مستحق باخت نبود، قبول. بضاعت کم تیم اصفهانی 
با سنبه پرزور مهمان مدعی اش قابل قیاس نیســت، این هم قبول؛ اما با 
وجود همه اینها، سکاندار جوان اما با تجربه سبزپوشان اصفهانی بپذیرد یا 
نه، از ذوب آهن ربیعی  با سابقه غول کشی در لیگ برتر انتظار بیشتری می 
رفت، نه تنها در این بازی؛ بلکه در 4 بازی ابتدایی دور برگشت. ذوب آهن در 
4 بازی گذشته خود فقط ۳ امتیاز به دست آورده در حالی که در مدت مشابه 
دور رفت 7 امتیاز آورده تیم اصفهانی بوده است. هرچند شاید اگر در آخرین 
ثانیه های دیدار با پرسپولیس در نخستین بازی نیم فصل دوم ضربه پنالتی 
ذوبی ها با اشتباه داوری از دست نمی رفت الان سبزپوشان اصفهانی اوضاع 
به مراتب بهتری داشتند اما با همه اینها با توجه به عملکرد خوب ذوب آهن 
ربیعی در نیم فصل اول توقع هواداران این تیم از گاندوها در دور برگشــت 

بیش از این بوده و هست.
حداقل انتظار می رفت ذوب آهن با همه کم و کاستی هایش و با وجود کمبود 
بودجه ای که برای تقویت تیمش در بازار زمستانی با آن مواجه بود، در این 
زمینه بهتر عمل کند. هرچند شاید هنوز برای قضاوت مهره های جدیدی که در 

این برهه به تیم ربیعی افزوده شدند زود است و هرچند از خلال حرف های 
این سرمربی در نشست خبری بعد از شکست شاگردانش در برابر تراکتور 
می توان اینطور برداشت کرد که مدیران باشگاه اصفهانی همه انتظارات او را 
در نقل و انتقالات برآورده نکرده اند اما با همه اینها سئوالی که پیش می آید 
این است که آیا ذوب آهن نمی توانست کمیت را فدای کیفیت کند؟ مثلًا آیا 
نمی شد به جای خرید دو مهره هجومی با سن بالا دست روی یک مهاجم 

جوان تر و در عین حال توانمندتر و با کیفیت تر گذاشت؟
ذوب آهن ربیعی در فصل جاری عملکرد قابل دفاعی در فاز دفاعی داشته 
که بهترین شــاهد بر این مدعا هم 15 گل خورده این تیم در 19 بازی، یعنی 
میانگین 0.78 گل در هر دیدار و همچنین رقابت تنه به تنه گلر جوان گاندوها 
با گلرهای ملی پوش و باتجربه تیم های تراکتور و گل گهر برای کسب کفش 
طلای لیگ با 9 کلین شیت در 17 بازی است. اما در نقطه مقابل سبزپوشان 
اصفهانی در خط حمله عملکرد چندان دندانگیری نداشته اند و 15 گل زده در 
19 بازی یعنی به ثمر رساندن کمتر از یک گل در هر دیدار آمار خوبی برای خط 

حمله تیمی نیست که هدفش قرارگیری در رده های بالایی جدول است.
با این تفاسیر انتظار می رفت ذوب آهن در بازار زمستانی با خرید مهره های 
هجومی برای رفع این معضل تیم خود گام بردارد و همینطور هم شد. چندین 
بازیکن با توانایی بازی در پست تهاجمی در این کارزار نقل و انتقالاتی راهی 
اصفهان شدند تا با پوشیدن پیراهن ســبز ذوب در نیم فصل دوم به کمک 

خط آتش گاندوها بیایند؛ اما این مهره هــای تازه وارد تا به اینجای بازی ها 
انتظارات را برآورده نکرده اند؛ چه اینکه ذوب آهن در 4 بازی گذشــته خود 
فقط 2 بار موفق به گشودن سنگر رقبا شده که آن دو گل را هم بازیکنان قدیمی 
 این تیم به ثمر رسانده اند. این در حالی اســت که تیم ربیعی در این مدت
 ۳0 موقعیت گل داشته اســت: 5 فرصت گلزنی در مصاف با پرسپولیس 
 یعنــی در برابــر مدافــع عنــوان قهرمانــی،9 موقعیــت در مصــاف بــا 
هوادارِ قعرنشین، 9 موقعیت در برابر خیبرِ تازه وارد و 7 فرصت گلزنی در جدال 

با تراکتورِ صدرنشین.
فرصت سوزی مهاجمان ســبزپوش در بازی های آینده هم اگر ادامه یابد 
ذوب آهن هم از جام حذفی حذف می شود و هم فرصت صعود به رده های 
بالایی جدول را یکی پس از دیگری از دست می دهد و بدتر از همه اینکه هیچ 
بعیدنیست با همین فرمان به رده های انتهایی جدول هم سقوط کند. گاندوها 
اگر می خواهند در هفته های آینده و به خصوص از جدال های سختی که 
با تیم های ســپاهان، فولاد، آلومینیوم، گل گهر و استقلال در پیش دارد به 
سلامت عبور کنند باید بهتر از این در فاز حمله عمل کنند. باید منتظر ماند و دید 
آیا خریدهای زمستانی ذوب آهن می توانند یخ خط آتشِ کم عطش این 
تیم اصفهانی را در 5 خوان دشواری که در لیگ برتر در پیش دارند ذوب کنند؟ 
بازی روز جمعه در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی و در مقابل قوهای 
سپید بهترین زمان برای استارت تمرین فتح سنگر رقبا برای گاندوها است.

بدون حضور در زمین:

امین حزباوی شهرآورد اصفهان را از دست داد!
مدافع جوان و ملی پوش تیم سپاهان که در بازی تیمش مقابل ملوان فرصت بازی پیدا نکرد و روی 
نیمکت حضور داشت در پایان مسابقه به دلیل اعتراض با کارت قرمز داور مواجه شد و بازی مقابل 

ذوب آهن را از دست داد. 
به گزارش »ورزش سه«، محمدامین حزباوی که مدتی به دلیل مصدومیت دور از ترکیب سپاهان 
قرار داشت به مرور شرایط مسابقه را به دست آورده بود و به این ترتیب می تواند در بازی جام حذفی 
مقابل پرسپولیس به میدان برود اما در هفته بیستم لیگ برتر و شهرآورد اصفهان غایب خواهد بود. 
پاتریس کارترون، سرمربی فرانسوی ســپاهان در واکنش به این موضوع در نشست خبری پس 
از بازی گفت: »متوجه نمی شوم چرا وقتی بیرون از خانه بازی می کنیم، بازیکنان حریف که نحوه 
حرف زدنشان با داور حتی از طرز بدنشان مشخص است، کارت زرد هم دریافت نمی کنند اما درباره ما 
برعکس این موضوع اتفاق می افتد. در این بازی خیلی اتفاقات و صحنه ها بود که داور در آن صحنه ها 
می توانست کارت زرد بدهد اما بازیکنان ما که حتی فارسی هم حرف نمی زنند، در پایان بازی کارت 

قرمز می گیرند و این را متوجه نمی شوم.«

ورود سبزپوشان اصفهانی به تونل وحشت!
۶ بازی آینده ذوب آهن مقابل تیم های مطرح و پرستاره انجام خواهد شد. به گزارش »ورزش سه«، 
شاگردان محمد ربیعی در حالی 9 بازی شکســت ناپذیری را تجربه می کردند روی عدد 10 مقابل 
تراکتور شکست خوردند و رکورد خاص آنها دورقمی نشد! اما این شروع روزهای سخت تیم فوتبال 
ذوب آهن اســت و بازی های متوالی این تیم مقابل ملوان در انزلی )جام حذفی(، دربی اصفهان 
مقابل سپاهان و میزبانی از فولاد خوزستان است پس از آن هم باید در اراک مقابل آلومینیوم و بعد 
از آن هم بازی مقابل استقلال و گل گهر را تجربه کنند. تمام بازی های ذوب آهن به غیر از استقلال 
با تیم هایی خواهد بود که رتبه بالاتر از آنها دارند و بازی ســختی به حســاب می آید، البته این یک 
اتفاق مثبت هم برای این تیم می تواند باشد و با کسب امتیاز از بازی های شش امتیازی می تواند به 
رتبه های بالاتری در جدول برسد اما چیزی که مشخص است بازی های آینده سبزپوشان اصفهانی 
هرکدام یک فینال تمام عیار خواهد بود. بازی بعد ذوب آهن 2۶ بهمن در مرحله یک هشتم نهایی 

جام حذفی برگزار خواهد شد و آنها در ورزشگاه سن سیروس مقابل ملوان قرار خواهند گرفت.

سرقت آقای گلی از ستاره سپاهان 
وی ای آر اجازه نداد نُهمین گل فصل ستاره سپاهان مقابل ملوان به ثبت برسد. به گزارش »ورزش 
ســه«، مهدی لیموچی پس از اینکه در هفته هجدهم لیگ برتر مقابل شمس آذر تک گل سپاهان 
را برای کسب امتیاز خارج از خانه به ثمر رساند، به دنبال گلزنی دوباره در دیدار سپاهان برابر ملوان 
انزلی بود و سعی داشت دوباره تجربه باز کردن دروازه قوی سپید را به دست بیاورد که وی ای آر این 
اجازه را نداد. ملی پوش سپاهان که فصل درخشانی ســپری می کند و هشت گل به ثمر رسانده و 
دو پاس گل داده، در دقیقه 27 مســابقه با ملوان انزلی یک ارســال خطرناک از سمت چپ زمین 
انجام داد که بدون برخورد به هم تیمی هایش از بین پاهای حبیب فرعباسی عبور کرد و تبدیل به گل 
شد که داور وسط هم آن را پذیرفت، ولی وی ای آر نگذاشت خوشحالی او تکمیل شود. لیموچی که 
خوشحال از زدن نُهمین گل فصل و عبور از تومیسلاو اشترکالی در صدر جدول گلزنان لیگ برتر بود، 
به یکباره با تصمیم وی ای آر و خط کشی انجام شــده و اعلام دخالت محمد دانشگر )با وجود عدم 
برخورد به توپ(، نتوانست این گل را به نامش ثبت کند. این گل لیموچی در صورت پذیرفته شدن 
می توانست کاری کند که آنها صدر جدول را هم از دست ندهند و به جای تساوی در انزلی، به برتری 
مقابل ملوان برســند و بالاتر از تراکتور قرار بگیرند و این بازیکن هم بــا 9 گل در صدر جدول گلزنان 

بایستد که این اتفاق رخ نداد.

مستطیل سبز
یکشنبه ۲۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۰ شعبان  ۱۴۴۶ / ۹ فوریه ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۹۷

مارسلو از دنیای فوتبال 
خداحافظی کرد

مارســلو، ســتاره فوتبال برزیل و اســبق 
باشــگاه رئال مادرید در ۳۶ ســالگی از 
دنیای فوتبال خداحافظی کرد. مارســلو 
1۶ فصل در رئال مادرید بازی کرد و به یکی 
از اسطوره های این باشــگاه و فوتبال بدل 
شد. او 25 جام با رئال کسب کرد و یکی از 
پرافتخارترین بازیکنان دنیا شد. مارسلو در 
کنار روبرتو کارلوس جزو بهترین مدافعان 

چپ تاریخ فوتبال محسوب می شود.



معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی شهرداری اصفهان:

سالن چندسویه اصفهان با تجهیزات پیشرفته، نقطه عطف 
زیرساخت های فرهنگی است

معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان گفت: سالن چندسویه 
اصفهان از نظر امکانات و ظرفیت در کشور بی نظیر بوده و به یکی از مهم ترین فضاهای هنری برای اجراهای 
نمایشی و موســیقایی تبدیل شده اســت. به گزارش »ایمنا«، میثم بکتاشــیان در فصل چهارم برنامه 
تلویزیونی »اصفهان من« اظهار کرد: در جریان برگزاری کنســرت نمایش »رفیق بازی« که به مناسبت 
پاسداشت سردار شهید حاج احمد کاظمی اجرا شد، بیش از ۱۵ هزار نفر از گروه های مختلف طی ۱۵ شب به 
تماشای این اثر هنری نشستند. وی افزود: این برنامه نه تنها به لحاظ محتوایی مورد استقبال گسترده قرار 
گرفت، بلکه افتتاح سالن جدید و مجهز چندسویه نیز به نقطه عطفی در زیرساخت های فرهنگی و هنری 
اصفهان تبدیل شد. معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان گفت: 
سالن چندسویه اصفهان که با ظرفیت هزار صندلی و امکان چیدمان متحرک و چندجهته طراحی شده 
است، به هنرمندان فرصت می دهد تا با انعطاف پذیری بالا، ایده های خود را بر اساس فرم نمایشی و ارتباط 
با تماشاگران اجرا کنند. بکتاشیان ادامه داد: از ویژگی های بارز این مجموعه می توان به زیرساخت های 
پیشرفته شامل اتاق فرمان، بک استیج، تجهیزات نور و صدا و امکان تغییر چیدمان صندلی ها به صورت 
دوسویه، سه سویه و چهارسویه اشاره کرد. وی عنوان کرد: این ویژگی ها موجب شده است تا این سالن از 
نظر امکانات و ظرفیت در کشور بی نظیر باشد و به یکی از مهم ترین فضاهای هنری برای اجراهای نمایشی 
و موسیقایی تبدیل شود. معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان با 
بیان اینکه با استقبال چشمگیر از کنسرت نمایش رفیق بازی، برنامه های فرهنگی گسترده ای برای ماه های 
آینده در نظر گرفته شده است، خاطرنشان کرد: در آستانه سال نو و ماه مبارک رمضان، معاونت ورزشی و 
تفریحی شهرداری اصفهان برنامه ای ویژه در دو بخش دیگر این مجموعه طراحی کرده است، همچنین 
اجرای یک برنامه موسیقیایی در سالن چندسویه به زودی آغاز خواهد شد. بکتاشیان افزود: اجرای کمدی 
فاخر برای ایام نوروز تدارک دیده شده است و دو اثر نمایشی و موسیقایی دیگر نیز در هفته دوم اردیبهشت، 
هم زمان با هفته نکوداشت اصفهان، روی صحنه خواهند رفت. معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان بیان کرد: افتتاح این سالن و برگزاری نخستین کنسرت نمایش در 
آن، نتیجه حمایت های گسترده نهادهایی همچون کنگره ملی شهدای ۲۴ هزار شهید استان، شهرداری، 

شورای اسلامی شهر اصفهان و سپاه صاحب الزمان)عج( بوده است.

۱۸۰ هزار متر مربع از معابر محله های منطقه ۸ اصفهان 
آسفالت شد

مدیر منطقه ۸ شــهرداری اصفهان گفت: ۱۸۰ هزار متر مربع از معابر محله های این منطقه را با حدود ۷۰ 
میلیارد تومان اعتبار آسفالت کردیم. حسن محمدحسینی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: در راستای 
تحقق شعار مدیریت شهری ششم اصفهان با محوریت »محله محوری« ورود جدی داشتیم و هم سو با 
دغدغه شهروندان اقدامات زیادی را انجام دادیم؛ برای ایجاد عدالت فضایی در تمام محله های منطقه با 
مشورت مؤثران اقدامات خوبی صورت گرفت، زیرا معتقدیم هر جا به مردم اعتماد شد، موفق عمل کردیم. 
وی افزود: منطقه ۸ شهرداری اصفهان ۱۷ محله دارد که نقطه مشترک آن ها نزدیکی محله ها با یکدیگر 
است، از این رو ســال ۱۴۰۳ اجرای پروژه های محله محور را در چهار محله به صورت هم زمان در یک سال 
انجام دادیم. مدیر منطقه ۸ شهرداری اصفهان تصریح کرد: پروژه های محله محور در محله های جلالیه 
)پشت پارک گل محمدی(، محله بهرام آباد، مارچین، کوجان، مسعودیه، ملت و شمس آباد اجرا شده است 
و ادامه اقدامات را در سال آینده شاهد خواهیم بود که امیدواریم تا پایان این دوره بتوانیم به بیشتر نیازها و 
درخواست های شهروندان رسیدگی کنیم. محمدحسینی گفت: اگر در یک سال، دو محله در راستای اجرای 
پروژه های محله محور در نظر گرفته می شود، به این معنا نیست که رسیدگی به سایر محله ها را فراموش 

کنیم، زیرا اقدامات شهرداری در تمام محله ها برای رفع نیاز شهروندان در حال انجام است.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر اصفهان مطرح کرد

ایجاد ۴ پردیس فرهنگی خانواده محور در ۴ نقطه شهر

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شورای اسلامی شهر 
اصفهان از ایجاد چهار پردیس بزرگ در چهار گوشه شهر شامل مناطق ۸، 
۱۲، ۱۴ و ۵ خبر داد و گفت: این پردیس ها با مساحتی بیش از ۳۰ هکتار، 
به عنوان بوستان و فضای تفریحی، خدمات متنوع فرهنگی، اجتماعی و 

ورزشی را به شهروندان ارائه خواهند کرد.
علی صالحی در گفت وگــو با خبرنگار »ایمنا« با بیــان اینکه بهره گیری 
از ظرفیت هــای مغفول در حــوزه فرهنگ و اجتماع در دســتور کار قرار 
گرفته اســت، اظهار کرد: علاوه بر بازنگری در زیرساخت های فرهنگی و 
فعال سازی مشارکت مردمی، توجه به ظرفیت های درونی شهرداری در 

حوزه فرهنگ که تاکنون مغفول مانده بود، اولویت دارد.
وی با اشــاره به ظرفیت عظیــم معاونت حمل ونقل شــهرداری و لزوم 
بهره گیری از این ظرفیت در راســتای ارتقای فرهنگی شهر افزود: روزانه 
حدود ۶۰۰ هزار نفر از سیستم حمل ونقل عمومی اصفهان استفاده می کنند 
که شامل ۴۰۰ هزار مسافر خطوط اتوبوسرانی، ۱۰۰ تا ۱۲۰ هزار مسافر مترو 
و تعداد زیادی از شهروندان است که از تاکسی های شهری بهره می برند.

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شورای اسلامی شهر 
اصفهان تأکید کرد: خانواده های رانندگان تاکسی و اتوبوس نیز از خدمات 
شهرداری به طور مستقیم و غیرمستقیم بهره مند هستند و تاکنون از این 

ظرفیت برای توسعه فرهنگی شــهر به طور کامل استفاده نشده است. 
صالحی گفت: در سال های گذشته، موضوع فرهنگ حمل ونقل و ترافیک 
تنها در قالب پویش های مقطعی مورد توجه قرار گرفته بود، اما هم اکنون 
با درک این ظرفیت عظیم، باید از فرصت حضور طولانی مدت مسافران در 
حمل ونقل عمومی برای انتقال پیام های فرهنگی و محتوایی بهره ببریم.

وی ادامه داد: مســافرانی که درگیر چالش های روزمره هستند، نیاز به 
محصولات فرهنگی دارند که ضمــن بازیابی انرژی، آن ها را برای تعامل 
بهتر با اجتماع آماده کند. رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اجرای رسمی ساختار فرهنگی در 
معاونت حمل ونقل و سازمان های وابسته خاطرنشان کرد: این موضوع 

در کمیسیون فرهنگی شورا به تصویب رسیده و در حال پیگیری است.
صالحی گفت: ســال گذشته تمام شرکت ها و ســازمان های شهرداری 
موظف شدند که از ظرفیت های فرهنگی در بخش های تخصصی خود با 

تأکید بر مشارکت مردمی بهره بگیرند.
وی با تأکید بر اهمیت استفاده از ظرفیت هنر و رسانه افزود: در این دوره 
تلاش کردیم تا مجموعه های رسانه ای و هنری شهرداری نه تنها خودکفا 

باشند، بلکه با زبان روز نیز سخن بگویند.
رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی شورای اسلامی شهر 

اصفهان تأکید کرد: در حــوزه هنر نیز زیرســاخت های جدیدی فراهم 
شــده و دو مصوبه مهم برای ایجاد مکان هایی برای استقرار هنرمندان 
صنایع دستی، همچنین ایجاد گذر صنایع دستی به تصویب رسیده است 

که به زودی اجرایی خواهد شد.
صالحی با اشاره به توســعه نامتوازن بعضی حوزه ها در گذشته و لزوم 
اصلاح این روند گفت: در بعضی موارد، رشــد کاریکاتوری داشتیم، برای 
مثال، سال ها میزبان جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان بودیم، اما 
پردیس تخصصی برای نمایش فیلم در مدیریت شهری و پردیس ویژه 

کودکان و نوجوانان در اصفهان نداشتیم.
وی با اشاره به افتتاح قریب الوقوع پردیس سینمایی خانواده و کودک و 
نوجوان در شهر رؤیاها ادامه داد: این اقدام گامی مؤثر در راستای توسعه 
فرهنگی شهر اســت. رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشــاره به برنامه ریزی ویژه برای توسعه 
محور خانواده در شــهر تصریح کرد: در چهار منطقه شــهر، یعنی مناطق 
۸، ۱۲، ۱۴ و ۵ اصفهان پردیس های ویژه ای ایجاد شــده اســت که این 
پردیس ها در مجموع بیش از ۳۰ هکتار وســعت دارد و علاوه بر کارکرد 
تفریحی و طبیعت گردی، خدمات متنوع فرهنگی، اجتماعی و ورزشی را 

به خانواده ها ارائه خواهند داد.

در سال های گذشته، موضوع فرهنگ حمل ونقل و 
ترافیک تنها در قالب پویش های مقطعی مورد توجه 
 قرار گرفته بود، اما هم اکنون با درک این ظرفیت عظیم، 
در  مسافران  طولانی مدت  حضور  فرصت  ز  ا ید  با
حمل ونقل عمومی برای انتقال پیام های فرهنگی و 

محتوایی بهره ببریم

با مسئولان
یکشنبه ۲۱ بهمن ۱۴۰۳ / ۱۰ شعبان  ۱۴۴۶ / ۹ فوریه ۲۰۲۵ / شماره ۴۲۹۷

نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان جزئیات موارد مطرح شده در جلسه هفته گذشته کمیسیون تلفیق شورای اسلامی این کلان شهر را تشریح کرد. سید امیر سامع در 
گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به موارد مطرح شده در جلسه هفته گذشته کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر اصفهان ضمن تبریک ایام ماه شعبان به مردم اصفهان اظهار 
 کرد: شورای اسلامی شهر در این مدت درگیر بررسی و تصویب بودجه سال ۱۴۰۴ شهرداری بوده است. وی افزود: بودجه پیشنهادی شهرداری اصفهان برای سال ۱۴۰۴ با رقم 
۴۳ هزار میلیارد تومان به شورای اسلامی شهر ارائه شده و این در حالی است که رقم بودجه سال گذشته ۳۱ هزار میلیارد تومان بود و با احتساب بودجه سازمان های وابسته، 
این رقم به حدود ۴۷ هزار میلیارد تومان افزایش می یابد. نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به سیاست های کلی شورای اسلامی شهر در بررسی و تصویب 
بودجه تأکید کرد: نخستین سیاست مورد توجه، افزایش بهره وری شهرداری و کنترل هزینه های جاری اســت و کاهش هزینه های غیرضروری و هدایت منابع به سمت 
سرمایه گذاری های پایدار، رویکرد اصلی شورا در این حوزه محسوب می شود. سامع گفت: سیاست دوم شورای اسلامی شهر، تخصیص بخش مهمی از بودجه به افزایش 
سرمایه های شهری در حوزه های مختلف همچون محیط زیست، حمل ونقل، مسائل اجتماعی و فرهنگی و توسعه شهرسازی است. وی ادامه داد: از مجموع بودجه ۴۳ هزار 
میلیارد تومانی، حدود ۲۹ هزار میلیارد تومان به هزینه های عمرانی اختصاص یافته و ۱۴ هزار میلیارد تومان صرف هزینه های جاری خواهد شد. نایب رئیس شورای اسلامی 
شهر اصفهان خاطرنشان کرد: نسبت هزینه های جاری به عمرانی در بودجه ۱۴۰۴ معادل ۳۰ به ۷۰ اســت، به این معنا که تلاش شده است حداقل ۷۰ درصد از درآمدهای 
شهرداری به توسعه و ایجاد ظرفیت های جدید در شــهر اختصاص پیدا کند، درحالی که ۳۰ درصد باقیمانده صرف نگهداری شهر، خدمات شهری، فضای سبز، حمل ونقل 

عمومی، آتش نشانی و پرداخت حقوق و دستمزد کارکنان شهرداری خواهد شد.

اولویت بودجه ۱۴۰۴ شهرداری اصفهان تکمیل پروژه های نیمه تمام و توسعه زیرساخت های شهری است

 قراردادهای منعقدشده حوزه عمرانی شهر اصفهان بیش از
 ۷۰ هزار میلیارد ریال است

معاون عمران شهری شهرداری اصفهان گفت: در دوره ششم مدیریت شهری، بیش از ۷۰ هزار میلیارد 
ریال به پروژه های عمرانی اختصاص یافت که شــامل تقاطع ها و پل ها،آســفالت معابر، تأسیسات 
زیربنایی، خیابان سازی و ســاختمان های اداری بود. اصغر کشــاورزراد در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: در حال حاضر معاونت عمران شــهرداری اصفهان بیش از ۵۰۰ قرارداد فعال در سطح شهر دارد که 
شامل حوزه های مختلفی از جمله خیابان سازی، اماکن ورزشی و تفریحی، آسفالت، تقاطع ها و پل ها، 
تأسیسات زیربنایی )همچون ساخت منابع و کلکتورهای پساب(، پیاده روسازی، ساختمان های اداری، 
خدماتی و فرهنگی، پارک ها و فضای سبز است و مجموع مبلغ این قراردادها بیش از ۳.۵ همت برآورد 
می شود. وی افزود: در دوره ششم مدیریت شهری، مبلغ قراردادهای منعقدشده در حوزه عمرانی بالغ بر 
۷۰ هزار میلیارد ریال به تفکیک نوع پروژه شــامل بیش از ۱۳ هزار میلیارد ریال برای تقاطع ها و پل ها، 
بیش از ۱۳ هزار میلیارد ریال برای آسفالت معابر، بیش از ۸۰۰۰ میلیارد ریال برای تأسیسات زیربنایی، 
بیش از ۵۰۰۰میلیارد ریال برای ســاختمان های اداری، تجاری و خدماتی و بیش از ۵۰۰۰میلیارد ریال 
برای خیابان سازی بوده است. معاون شهردار اصفهان گفت: بیش از ۴۰۰۰میلیارد ریال به پیاده روسازی، 
بیش از ۳۰۰۰ میلیارد ریال به ساماندهی و جدول گذاری، بیش از ۳۰۰۰میلیارد ریال به مراکز فرهنگی، 
بیش از ۳۰۰۰میلیارد ریال به تعمیرات و نگهداری، بیش از ۱۵۰۰میلیارد ریال به پارک و فضای ســبز و 
بیش از۱۵۰۰میلیارد ریال به اماکن ورزشی و تفریحی اختصاص پیدا کرده است. کشاورزراد بیان کرد: 
برای مســیرهای بی آرتی، مســیرهای دوچرخه و پارکینگ ها نیز هر کدام بیش از ۱۰۰۰ میلیارد ریال، 
حدود۱۰۰۰میلیارد ریال برای خرید، ۷۵۰ میلیارد ریال بــرای پل های عابر پیاده، ۷۰۰ میلیارد ریال برای 
ساماندهی مادی ها، ۵۸۳ میلیارد ریال برای سرویس های بهداشتی و آب نماها و ۳۰۲ میلیارد ریال برای 
بهبود بافت قدیمی هزینه شده است. وی افزود: تعداد قراردادهای منعقدشده عمرانی ۲۴۵۶ قرارداد بر 
اساس نوع پروژه، شامل ۵۲۳ قرارداد مربوط به آسفالت معابر، ۴۴۵ قرارداد برای تعمیرات و نگهداری، 
۲۸۷ قرارداد برای ســاماندهی و جدول گذاری، ۲۱۷ قرارداد برای پیاده روســازی، ۱۷۲ قرارداد برای 
تأسیسات زیربنایی و ۱۱۱ قرارداد برای خیابان سازی بوده است. وی خاطرنشان کرد: ۹۵ قرارداد مربوط 
به پارک و فضای سبز، ۸۲ قرارداد برای مادی ها و ســاماندهی آن ها، ۸۱ قرارداد برای ساختمان های 
اداری، تجاری و خدماتی، ۶۳ قرارداد برای مراکز فرهنگی، ۵۹ قرارداد برای سرویس های بهداشتی و 
آب نماها، ۳۱ قرارداد برای تقاطع ها و پل ها، ۵۵ قرارداد برای اماکن ورزشی و تفریحی و ۵۲ قرارداد برای 
بهبود بافت قدیمی ثبت شده است. کشــاورزراد بیان کرد: علاوه بر این ۴۹ قرارداد برای مناسب سازی 
معابر برای معلولان، ۳۱ قرارداد برای آسانسور و پله برقی، ۲۶ قرارداد برای نظارت و مشاوره و ۱۸ قرارداد 

برای پل های عابر پیاده نیز به ثبت رسیده است.

مدیرعامل سازمان پارک ها وفضای سبزشهرداری اصفهان خبر داد

ساخت دستگاه بیولیفت برای بهبود سلامت درختان با همکاری 
دانشگاه اصفهان

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: تأمین اعتبار ساخت دستگاه بیولیفت 
به سرانجام رسیده و  انتظار می رود تا پایان سال این دستگاه به بهره برداری برسد. مجتبی حق شناس در 
گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به روند مکانیزاسیون و به کارگیری فناوری های نوین در مدیریت فضای سبز 
شهری اظهار کرد: سازمان پارک ها و فضای سبز اصفهان دستگاه بیولیفت را به مجموعه تجهیزات خود 
اضافه خواهد کرد. این دستگاه که با همکاری دانشگاه اصفهان در حال ساخت است، وظیفه تزریق مواد 
مغذی به خاک تحت فشار را بر عهده دارد؛ به کمک مته ای بزرگ، مواد غذایی مستقیم به عمق خاک نفوذ 
کرده و جذب ریشه درختان می شود؛ این روش نوین تغذیه ای، علاوه بر بهبود سلامت درختان، موجب 
افزایش راندمان جذب مواد مغذی و کاهش هدررفت منابع می شود.وی گفت: تأمین اعتبار این پروژه 

به سرانجام رسیده و دانشگاه اصفهان به عنوان پیمانکار، ساخت دستگاه را آغاز کرده است.

خبر روزاخبار
معاون شهردار اصفهان خبر داد

انتقال شبانه تی بی ام های 
خط ۲ متروی اصفهان از 

ایستگاه ابن سینا
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
با اشــاره به عملیات جابه جایی دو دستگاه 
تی بی ام مترو کــه از بزرگ تریــن تجهیزات 
عمرانی مترو محســوب می شود، گفت: این 
جابه جایــی با توجه بــه ابعاد ســنگین این 
دستگاه ها، به طور عمده در ساعات بامدادی 
از ایســتگاه ابن سینا انجام شــد تا کمترین 
اختلال در تردد شــهری ایجاد شــود. سعید 
ســاکت در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به 
آخرین مراحل جابه جایی تجهیزات تی بی ام 
مستقر در ایستگاه ابن سینا اظهار کرد: کارکنان 
سازمان قطار شهری با همکاری شرکت های 
پیمانکار در حال آماده ســازی محموله های 
نهایی قطعات تی بی ام مستقر در این ایستگاه 
هستند. وی افزود: فرایند حفاری در دو جبهه 
شرقی و غربی از ایســتگاه دارک تا ابن سینا 
که نزدیک به دو ماه پیش به پایان رســید، با 
دو دستگاه تی بی ام به قطر ۷ متر انجام شد. 
در یکی از شــاخص ترین عملیات مهندسی، 
این دو دســتگاه در کمترین فاصله ممکن از 
یکدیگر در تاریخ ۲۴ آذر به ایستگاه بابا قاسم و 
ابن سینا رسید و به این ترتیب عملیات حفاری 
در این محور به طور کامل پایان یافت. ساکت 
گفت: یکی از چالش های بزرگ پس از پایان 
حفاری، انتقال این دو دستگاه عظیم بود که 
طی جلســاتی با حوزه معاونت حمل ونقل، 
سازمان قطار شهری و پیمانکاران، برنامه ای 
دقیق برای این کار تدوین شد. وی ادامه داد: 
هر یک از این دســتگاه های تی بی ام بیش 
از ۵۰۰ تــن وزن و حدود ۱۰۰ متر طــول دارد، 
بنابراین فرایند جداســازی آن ها باید با دقت 
و به صورت مهندسی شده و برنامه ریزی شده 
انجام می شد که این عملیات ظرف کمتر از ۴۵ 
روز و با تلاش شبانه روزی تیم های تخصصی 
به سرانجام رسید. جداسازی قطعات تی بی ام 
در عمق ۳۳ متری زمین در ایستگاه ابن سینا 
انجام شد و هر قطعه پس از جداسازی، طی 
یک محموله ترافیکی به محل تعیین شــده 

انتقال یافت.

نشست وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با مجمع نمایندگان استان اصفهان در حضور استاندار در محل استانداری برگزار شد.به گزارش »تسنیم«، در 
این نشست، استاندار اصفهان و نمایندگان مجلس، مهم ترین دغدغه ها و چالش های حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی این استان را مطرح کردند. 

سید رضا صالحی امیری، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با تأکید بر اهمیت این سفرهای دوره ای گفت: در سفرهای ادواری، تلاش ما بر این است که 
مجموعه ای از مسائل هر استان را با حضور نمایندگان آن منطقه بررسی کرده و پس از جمع بندی، برای اجرای آن ها برنامه ریزی کنیم. وی افزود: هدف ما این است که 
مصوبات این نشست ها حداکثر تا یک سال آینده عملیاتی شوند. صالحی امیری با اشاره به تفویض اختیارات به استان ها، تصریح کرد: در ابتدای مسئولیتم، موضوعات 
مختلف را به استان ها تفویض کردیم. در نشست با استانداران نیز تأکید شد که اختیارات، به جز مواردی که قانون گذار تعیین کرده، به استانداران واگذار شود. بنابراین، 

مصوباتی که در جلسات استانی به تأیید استاندار برسد، از حمایت وزارتخانه برخوردار خواهد بود. 
وزیر میراث فرهنگی با اشــاره به جایگاه ویژه اصفهان در عرصه گردشگری کشور گفت: اگر بتوانیم ظرفیت های گردشــگری اصفهان را به درستی فعال کنیم، بسیاری 
 از مشکلات اقتصادی قابل حل خواهد بود. وی عنوان کرد: این شــهر نماد فرهنگ، تاریخ و تمدن ایران اســت و نیازمند توجه ویژه مسئولان در تمامی سطوح است. 
صالحی امیری در پایان خاطرنشان کرد: حفظ و احیای میراث فرهنگی نه تنها پاسداری از هویت ملی ماست، بلکه می تواند زمینه ای برای رونق گردشگری و توسعه پایدار 

اقتصادی باشد. انتظار داریم که تمامی دستگاه ها در این مسیر، همراه و هم صدا باشند.

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی:

اصفهان می تواند بسیاری از مشکلات اقتصادی کشور  را حل کند

عکس خبر

عکس: ایمنا

مراسم عطرافشانی و گل آرایی 
گلزار شهدای رهنان

همزمــان با ایام ســالروز پیــروزی انقلاب 
اسلامی، مراسم عطرافشانی و گل آرایی گلزار 

شهدای رهنان اصفهان برگزار شد.
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سرپرست شــرکت گاز اســتان اصفهان از آغاز و بهره برداری از 62 پروژه با 
اعتباری بالغ بر 7000 میلیارد ریال در دهه فجر سال 1403 خبر داد. به گزارش 
روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان، ابراهیم محسنی ضمن تبریک 
ایام ا... دهه مبارک فجر با اعلام این خبر، اظهار کرد: پروژه های شرکت گاز 
استان اصفهان در دهه فجر، گامی استوار در تحقق عدالت اجتماعی، توسعه 
زیرساخت های انرژی و تحقق شعار سال می باشد و این پروژه ها نشان  از 
عزم راسخ این شرکت در خدمت رسانی به مردم و حرکت در مسیر توسعه 
پایدار است. وی افزود: در همین راستا، در دهه فجر سال 1403 تعداد 62 
پروژه با اعتباری بالغ بر 7036 میلیارد ریال افتتاح و کلنگ زنی خواهد شد. 
محسنی به پروژه هایی همچون گازرسانی به روستاهای خوشه اسلام آباد 
فریدونشهر و مغاندر، 546 واحد تولیدی و صنعتی، کشاورزی و مسکونی و 
شبکه گذاری مجموعه مسکونی گل نرگس، عملیات اجرای خطوط تغذیه 
در نایین و نصب ایستگاه CGS به ظرفیت 30 هزار متر مکعب در ساعت 

در راســتای افزایش ظرفیت ایســتگاه نایین، انجام عملیات مکانیکی، 
ساختمانی و برقی جهت افزایش ظرفیت ایســتگاه CGS قهی از توابع 
کوهپایه، افزایش ظرفیت ایستگاه CGS/TBS کوهپایه از 10 هزار به 40 
هزار مترمکعب برساعت، احداث ایســتگاه های CGS روستای مبارکه و 
کهریزلطفی و احداث 6 ایستگاه TBS کهریز لطفی جاده مبارکه و واحدهای 
تولیدی بند ق جاده سامان، قهی و شهر کوهپایه، ندامتگاه شهرضا، افتتاح 
و بهره برداری از 15 آبگرمکن خورشــیدی، راه اندازی سامانه های صدور 
مجوزهای HSE ، کنترل و پایش، قبوض تجمعی سازمان ها و ارگان ها، 
ســامانه وصول مطالبات، قرائت آنی صنایع و برداشت مکانی علمک ها 
اشاره کرد و آنها را از پروژه های قابل افتتاح در این دهه با اعتباری بالغ بر 6 
میلیارد ریال دانست. وی بیان کرد: گازرسانی به روستای رحمت آباد، 2 هزار 
و 264 واحد تولیدی، صنعتی، کشاورزی و مسکونی و آغاز پروژه نیروگاه 
خورشیدی به ظرفیت 140 کیلووات را از پروژه های کلنگ زنی این شرکت با 

اعتباری بالغ بر 411 هزار میلیارد ریال می باشد. سرپرست شرکت گاز استان 
اصفهان بیان کرد: درحال حاضر 114 شــهر و بیش از 1500 روستا و مکان 
مزرعه و بیش از 20 هزار واحد تولیدی و صنعتی از نعمت گاز طبیعی برخوردار 
هستند و مأموریت و رسالت این شرکت، تأمین ایمن و پایدار گاز مشترکین 

خانگی، تجاری، تولیدی، صنعتی و نیروگاهی این استان پهناور می باشد.

مدیرعامل فولاد مبارکه گفت: مجوزهای میدان گازی صادر شــده و امیدواریم 
تا پایان ســال جاری قرارداد آن را منعقد کنیم. برنامه ما این است که در آینده، 
کل نیاز شــرکت و گروه فولاد مبارکه را از طریق راه اندازی پروژه های نیروگاهی 
توسط خودمان تأمین کنیم و این هدف به صورت تدریجی محقق خواهد شد. 
محمدیاسر طیب نیا در نشست آنلاین پرسش و پاسخ سهامداران این شرکت 
در خصوص آینده شرکت فولاد مبارکه با توجه به ناترازی انرژی گفت: ما پیش از 
سایرین برای رفع این ناترازی ها اقدام کرده ایم و ظرفیت های جدیدی در سال 
آینده به مدار تولید اضافه خواهد شــد. وی افزود: تا نیمه ســال آینده، نیروگاه 
سیکل ترکیبی به طور کامل وارد مدار تولید می شود و نیروگاه خورشیدی نیز به 
بهره برداری می رسد. هرچند که طبق برنامه زمان بندی شده، بهره برداری نیروگاه 
خورشیدی تا سال 1405 برنامه ریزی شــده است، اما با توجه به شرایط خاص 
کشــور، تلاش می کنیم آن را زودتر عملیاتی کنیم. همچنین مجوزهای میدان 

گازی نیز صادر شده و امیدواریم تا پایان سال جاری قرارداد آن را منعقد کنیم.
وی افزود: امیدواریم برنامه سال جاری را با افزایش نه چندان قابل توجه اما قابل 
قبول برای سال آینده در حوزه تولید ورق گرم، ورق پوشش دار و اسلب دنبال کنیم 
و کاهش تولید را در حال حاضر پیش بینی نمی کنیم. مدیرعامل فولاد مبارکه در 
خصوص برآورد نرخ برق شرکت در سال آینده تصریح کرد: پیش بینی دقیقی در 
این زمینه امکان پذیر نیست، زیرا هر سال نرخ برق توسط وزارت نیرو در ابتدای 
سال و گاهی در ماه های پایانی سال ابلاغ می شود. با این حال، اگر روندافزایش 
قیمت ها مانند سال 1403 باشد، برآورد ما برای نرخ برق سال آینده حدود 1450 
تا 1460تومان اســت. وی درباره نیروگاه خورشیدی و نرخ بهای تمام شده برق 
گفت: این نیروگاه با سرمایه گذاری 350 میلیون یورویی احداث شده و به تدریج 
وارد مدار می شــود. در حال حاضر، 40 مگاوات آن در حال تولید برق اســت و 
20 مگاوات ســوم نیز به تازگی به مدار اضافه شده است. طی چند ماه آینده، 20 

مگاوات چهارم و پنجم و ششم با جبهه های کاری مختلف پایه کوبی و سیم کشی 
می شود و امیدواریم تا پایان سال جاری عملیات نصب آن ها به پایان برسد. وی 
با اشاره به چالش های موجود در اجرای این پروژه افزود: چالش های متعددی 
در زمینه ثبت سفارش، ترخیص کالا و نصب وجود دارد. نیروگاه خورشیدی فولاد 
مبارکه همین الان با 40 مگاوات برق در مدار، یکــی از بزرگ ترین نیروگاه های 
خورشیدی کشور است. همچنین، نصب 20 مگاوات در ماه رقم بالایی محسوب 
می شود، اما تمام تلاش خود را خواهیم کرد تا بهره برداری کامل از این نیروگاه را 
تا پیش از اوج مصرف برق در سال 1405 محقق کنیم. البته ترجیح ما این است 
که این زمان به پیش از پایان 1404 برســد. دوره بازگشت سرمایه این نیروگاه 
چهار سال پیش بینی شده و نرخ تمام شــده برق آن حدود 3.5 تا 4.25 سنت 
پیش بینی شده اســت. وی تأکید کرد: برنامه ما این است که در آینده، کل نیاز 
شــرکت و گروه فولاد مبارکه را از طریق راه اندازی پروژه های نیروگاهی توسط 

خودمان تأمین کنیم و این هدف به صورت تدریجی محقق خواهد شد. 

علی اصغر ترابی، مدیر کل پایــش و ارزیابی محصولات و خدمات شــرکت 
مخابرات ایران به همراه تعدادی از کارکنان ایــن مدیریت به مدت دو روز، از 
نزدیک در جریان روند ارائه خدمــات مخابراتی در منطقه اصفهان قرار خواهد 

گرفت.
به گزارش پایگاه خبری پیداگرنیوز، اصغر فارقلیطیان، سرپرســت مخابرات 
منطقه اصفهان در جلسه افتتاحیه ای که در ســتاد منطقه اصفهان برگزار شد 
رسالت اصلی مخابرات را کسب رضایت مشتریان دانست و مهم ترین راه نیل 

به این هدف را پایش و ارزیابی دائمی محصولات و خدمات دانست.
گفتنی است؛ برگزاری جلســه کمیته کیفیت محصولات و خدمات منطقه با 
حضور کلیه اعضا و رؤسای شهرســتان ها به صورت ویدیو کنفرانس، برگزاری 
جلسه بررسی جریان های درآمدی و عملکردی تجاری منطقه با حوزه تجاری، 
برگزاری جلســه فرایندهای تجاری با همکاران حوزه مالی، فناوری اطلاعات، 
بررســی عملکرد زون های منطقه در خصوص پروژه FTTH، بررسی تجمیع 

مراکز تماس 118، بررســی هوشمند سازی پاســخگویی مراکز تماس 118 و 
2020 از جمله برنامه های تیم میهمان در سفر دو روزه به اصفهان خواهد بود.

در مراسمی که به مناسبت جشــن اشــتغال و خودکفایی 1670 مددجوی کمیته امداد امام 
خمینی )ره( در اســتان اصفهان برگزار شــد، از محمد مرادی، مدیرعامل شرکت توزیع برق 

استان اصفهان، به پاس مشارکت و حمایت از این اقدام خداپسندانه تجلیل به عمل آمد.
این مراســم با حضور آیت ا... طباطبایی، نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان؛ 
بختیاری، رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( و جمعی از نمایندگان مجلس برگزار شــد. 
در جریان این مراسم، لوح تقدیری به پاس تلاش های مدیرعامل شرکت توزیع برق استان 

اصفهان در راستای ایجاد نیروگاه های خورشیدی برای مددجویان، به ایشان اهدا شد.
شایان ذکر است که شرکت توزیع برق استان اصفهان با همکاری کمیته امداد امام خمینی)ره( 
اقدام به احداث نیروگاه های خورشیدی برای مددجویان کرده است که این امر علاوه بر ایجاد 

اشتغال، به توانمندسازی و خودکفایی این قشر از جامعه نیز کمک شایانی کرده است.

به مناسبت دهه فجر، مراسم سخنرانی و تبیین و تشریح دستاورد های انقلاب 
اسلامی در مسجد فجر گروه44 توپخانه نزاجا برگزار شد. 

به گزارش روابط عمومی گروه 44 توپخانه نزاجا، به مناسبت ایام ا... دهه فجر، 
سخنرانی توســط رئیس عقیدتی سیاســی گروه 44 توپخانه نزاجا با حضور 
جمعی از کارکنان پایور و وظیفه در مسجد فجر این گروه برگزار شد. در این مراسم، 
حجت الاسلام محمد حسین آبادی به تبیین دستاوردهای انقلاب اسلامی و تأثیر 

آن بر وضعیت کنونی کشور پرداخت و سخنانی را در این زمینه بیان کرد.
حجت الاسلام حسین آبادی در ابتدای سخنان خود اظهار کرد: دهه فجر یادآور 
پیروزی بزرگ ملت ایران بر رژیم طاغوت اســت. پیــروزی ای که نه تنها باعث 
برچیده شدن سلطه استبداد و فساد شــد، بلکه انقلاب اسلامی به عنوان یک 
انقلاب فرهنگی و انسانی، زمینه ساز تحولی بزرگ در عرصه های مختلف داخلی 
و خارجی گردید. در این ایام مبارک، مسئولیت ما، به ویژه در گروه 44 توپخانه 
نزاجا، این است که دستاوردهای عظیم انقلاب اسلامی را برای نسل جدید تبیین 

کنیم تا این نسل با تاریخ پر افتخار و اهداف والای انقلاب آشنا شود.
وی افزود: در دوران قبل از انقلاب، ایران تحت سلطه بیگانگان قرار داشت و هیچ 
تصمیمی بدون نظر خارجی ها گرفته نمی شد. امروزه اما جمهوری اسلامی ایران 
در عرصه های مختلف سیاسی، اجتماعی و اقتصادی به استقلال و خودکفایی 
دست یافته است. ایران اسلامی امروز در مسیر پیشرفت قرار دارد و در حوزه های 
مختلف، خود را به عنوان یک قدرت منطقه ای و جهانی مطرح کرده است. استقلال 
سیاسی و اقتصادی که در سایه خون شهیدان عزیز به دست آمده، یکی از بزرگ 

ترین دستاوردهای انقلاب اسلامی است.
حجت الاسلام محمد حســین آبادی در ادامه گفت: از دیگر دستاوردهای مهم 

انقلاب اسلامی، ارتقای آزادی های مدنی و کرامت انسانی است. در دوران پیش از 
انقلاب، مردم ایران تحت فشار و سرکوب بودند و هیچ گونه حق انتخاب و آزادی در 
تصمیمات نداشتند. اما با پیروزی انقلاب اسلامی، ملت ایران توانستند در تعیین 
سرنوشت خود نقش آفرینی کنند و امروزه، جمهوری اسلامی ایران در عرصه های 
مختلف اجتماعی، فرهنگی و سیاسی، آزادی هایی را برای مردم خود به ارمغان 
آورده است. وی اظهار کرد: دستاورد بعدی انقلاب اسلامی در زمینه پیشرفت های 
علمی و فناوری است. امروز ایران در بسیاری از حوزه ها از جمله علوم هسته ای، 
فضایی، پزشکی، دفاعی و فناوری های نوین به عنوان یک قدرت پیشرفته جهانی 
شناخته می شــود. این پیشــرفت ها با وجود تحریم ها و مشکلات اقتصادی 
نشان دهنده اراده و همت بالای مردم و مسئولین کشــور است. دستاوردهای 
علمی ما به ویژه در حوزه دفاعی و نظامی، از قبیل توانمندی های موشکی و قدرت 
بازدارندگی، کشور را در برابر تهدیدات مختلف به یک قدرت مستقل و مقتدر تبدیل 
کرده است. رئیس عقیدتی سیاسی گروه 44 توپخانه نزاجا در ادامه سخنان خود 
به اهمیت ارتقای توان نظامی کشور اشاره کرد و گفت: از دیگر دستاوردهای بزرگ 
انقلاب اسلامی، تحول در نیروی نظامی و دفاعی کشور است. پیش از انقلاب، 
نیروهای مسلح ایران تحت کنترل بیگانگان بودند و هیچ گونه استقلال و اراده ای 
در تصمیمات نظامی کشور وجود نداشت. امروز اما با توجه به دستاوردهای عظیم 
و پیشرفت های چشمگیر در نیروهای مسلح جمهوری اسلامی، از جمله گروه 
44 توپخانه نزاجا، ما توانسته ایم در برابر تهدیدات خارجی و داخلی به یک قدرت 
بازدارنده تبدیل شویم. این دستاورد نه تنها در عرصه دفاعی، بلکه در حفظ امنیت 

و تمامیت ارضی کشور نیز بسیار حائز اهمیت است.
وی همچنین در بخــش دیگری از ســخنان خود به نقش مــردم در پیروزی 
انقلاب اسلامی اشاره و اظهار کرد: پیش از انقلاب، مردم ایران تحت فشار و ظلم 
بیگانگان قرار داشتند، اما این مردم بودند که با فریادهای انقلاب اسلامی، رژیم 
طاغوت را سرنگون کردند و بار دیگر پرچم اسلام و استقلال را در ایران به اهتزاز 
درآوردند. امروز، استمرار انقلاب و حفظ دستاوردهای آن نیازمند مشارکت فعال 

و همبستگی بیشتر مردم در عرصه های مختلف است.
در پایان، حجت الاسلام حسین آبادی گفت: امروز، وظیفه ما در گروه 44 توپخانه 
نزاجا و دیگر بخش های نظامی و انقلابی این است که با اتحاد و همبستگی، از 
این دستاوردها پاسداری کنیم و به نسل های آینده انتقال دهیم. اگر همگان در 
کنار هم و در راستای اهداف انقلاب اسلامی حرکت کنیم، هیچ تهدیدی نمی تواند 
انقلاب اســلامی ایران را به خطر بیندازد. ما باید برای تحقق اهداف بلند انقلاب 

اسلامی همواره در خدمت کشور، ملت و آرمان های آن باشیم.

مدیر منطقه 7 شــهرداری اصفهان از آغاز اجرای فعالیت ستاد باغ فدک برای 
آماده سازی کمپ مسافران نوروزی خبر داد و گفت: شهرداری این منطقه برای 
ارائه خدمات در باغ فدک، اقدام به بهسازی و فراهم کردن مناسب تر بسترهای 

خدمت رسانی به مسافران نوروزی کرده است.
مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: طرح آماده ســازی باغ 
فدک به عنوان ستاد اســکان مســافران نوروزی در اصفهان از ماه گذشته آغاز 
شده اســت و روز پنجشــنبه نیز با حضور همه ادارات اجرایی شهرداری منطقه 
7 وارد مرحله اجرایی شد. وی با اشــاره به اجرای طرح های گسترده عمرانی، 
فرهنگی و تفریحی در باغ فــدک اظهار کرد: لکه گیری آســفالت معابر داخل 
باغ و مسیرهای خروجی، اصلاح جداول و بهســازی مسیرهای دسترسی به 
سکوهای برپایی چادرها از جمله مهم ترین اقدامات عمرانی در حال اجرا است 
که با هدف تسهیل تردد شهروندان و گردشگران انجام می شود. وی افزود: در 
بخش تفریحی و آموزشی نیز ساماندهی و بهینه ســازی شهربازی کودکان و 
شهرک آموزش ترافیک در باغ فدک در دستور کار قرار گرفته است و این اقدامات 
با هدف افزایش ایمنی، استانداردســازی فضاهای تفریحی و ارتقای کیفیت 
خدمات به شهروندان اجرا می شود. مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان تأکید کرد: 
احداث تونل نوری در باغ فدک، رنگ آمیزی دریاچه ها و ســاماندهی تابلوهای 
مسیریاب از دیگر پروژه هایی است که در راســتای زیباسازی محیط و تسهیل 
در هدایت گردشگران به نقاط مختلف مجموعه انجام می شود. سلطان آقایی با 
اشاره به دیگر اقدامات عمرانی در این مجموعه گفت: ترمیم آبخوری ها، مرمت 
نیمکت ها، بهینه سازی پایه های روشنایی، ساماندهی سطل های زباله و تجهیز 
محل های ویژه روشن کردن آتش در سطح باغ از جمله اقدامات اجرایی برای 
افزایش رفاه بازدیدکنندگان است. وی ادامه داد: بهسازی سیستم روشنایی و 
تهویه سرویس های بهداشتی و حمام های مجموعه باغ فدک نیز در حال انجام 

اســت تا کیفیت خدمات در این حوزه ارتقا پیدا کند. مدیر منطقه 7 شهرداری 
اصفهان خاطرنشان کرد: در بخش فرهنگی و اجتماعی، شهرداری منطقه توجه 
ویژه ای به برگزاری بازارچه صنایع دستی و توسعه فروشگاه های داخل مجموعه 
باغ فدک دارد تا ضمن حمایت از تولیدکنندگان محلی، فضایی مناسب برای ارائه 
محصولات هنری و فرهنگی ایجاد شود. او افزود: گل کاری و ساماندهی فضای 
سبز، افزایش لوکس نوری، بهینه سازی سامانه صوتی باغ فدک، و رنگ آمیزی 
المان های زیباسازی باغ نیز در دستور کار واحدهای مختلف اداره خدمات شهری 
منطقه است. سلطان آقایی با اشاره به اصلاح سازه استیج ویژه جشن های شبانه 
و اجرای برنامه های فرهنگی به مناسبت شب های قدر و شهادت حضرت علی 
)ع( گفت: این برنامه ها با رویکرد ارتقای فرهنگ شــهروندی و ایجاد فضایی 
معنوی برای زائران و گردشگران برگزار خواهد شد. وی افزود: مدیریت شهری 
اصفهان با اجرای این پروژه ها، در تلاش اســت تا باغ فدک را به یکی از مقاصد 
گردشگری، فرهنگی و تفریحی برتر شهر تبدیل کند و شرایط مطلوب تری برای 

حضور شهروندان و مسافران در این مجموعه فراهم آورد.

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان با اشاره به برگزاری همایش »گلهای بهشتی« 
گفت: خانواده های دارای فرزند چند قلو از زمان تولد تا پایان ســن 6سالگی از 
طریق مراجعه به نزدیک ترین مراکز بهزیستی به منزل خود با در دست داشتن 
فتوکپی کارت ملی و شناسنامه والدین و فرزندان و برگه واکسیناسیون فرزندان، 
می توانند از خدمات حمایتی سازمان بهزیستی براساس دهک درآمدی برخوردار 
شوند. به گزارش »اســرار«، ناصر چاووشی پرداخت مستمری ماهیانه، ودیعه 
مسکن و ساخت و ساز و خرید مسکن، وام اشتغال را از جمله خدمات حمایتی 
بهزیســتی از خانواده های دارای فرزند چندقلو اعلام کرد. وی افزود: پرداخت 
مستمری ماهیانه برای خانواده دارای فرزند دوقلو مبلغ 25000000 ریال و خانواده 
دارای فرزند سه قلو به بالا مبلغ 32000000 ریال است. مدیرکل بهزیستی استان 
اصفهان اظهار کرد: در صورت برخورداری شرایط، خانواده ها از مبلغ 200 میلیون 
تومان خرید منزل و150 میلیون تومان ودیعه مســکن نیز برخوردار می شوند. 
چاووشی تصریح کرد: سرپرست خانوار در صورت بیکار بودن با داشتن مدرک 
فنی و حرفه ای و جواز کســب می تواند از وام اشتغال بنا به نوع فعالیت خود از 
مبلغ 150میلیون تومان تا 300میلیون تومان برخوردار شود. وی در پایان گفت: در 

حال حاضر 1755خانواده دارای فرزند دوقلو، 236خانواده دارای فرزند سه قلو 
و 15خانواده دارای چهار قلو از بهزیستی استان خدمات دریافت می کنند و چهار 

خانواده دارای فرزند 5قلو نیز از حمایت سازمان خارج شده اند.

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان خبر داد

آغاز اجرای فعالیت ستاد باغ فدک برای آماده سازی کمپ مسافران نوروزی

مدیرکل بهزیستی استان اصفهان عنوان کرد؛

خدمات حمایتی بهزیستی براساس دهک درآمدی به خانواده های دارای فرزند چندقلو

سرپرست شرکت گاز استان اصفهان خبر داد؛

آغاز و بهره برداری از 62 پروژه با اعتباری بالغ بر 7000 میلیارد ریال در دهه فجر سال 1403

مدیرعامل فولاد مبارکه در گفت وگوی آنلاین به سئوالات سهامداران پاسخ داد:

امیدواریم قرارداد میدان گازی فولاد مبارکه را تا پایان امسال منعقد کنیم

 حضور مدیر کل پایش و ارزیابی محصولات و خدمات شرکت مخابرات ایران
در مخابرات اصفهان

تجلیل از مدیرعامل شركت توزیع برق استان اصفهان 
در جشن اشتغال و خودكفایی مددجویان كمیته امداد

رئیس عقیدتی سیاسی گروه 44 توپخانه نزاجا:

استمرار انقلاب و حفظ دستاوردهای آن نیازمند مشارکت فعال و همبستگی بیشتر مردم 
در عرصه های مختلف است
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